
 

Adress Telefon Postgiro 
Nacka Brukshundklubb Tävlingskansli: 94 75 26 – 0 
Apportvägen 1 Klubbstuga: 08-716 37 00 
131 47  NACKA  

     Sid 1(9) 
          
Verksamhetsberättelse 2010 
Styrelsen för Nacka Brukshundklubb avlämnar följande berättelse för verksamhetsåret 2010. 
Styrelsens sammansättning 
 
Ordförande  Patrik Gunnarsson 
Vice ordförande Lars Magnuson 
Sekreterare  Annette Ståhl 
Kassör  Ann Carlsson 
Ledamot  Emma Winblad 
Ledamot  Peter Karlsson 
Ledamot  Catarina (Nina) Svensson 
Suppleant  Anna Björsson 
 
Revisorer 
Ordinarie  Claes Norman 
  Marianne Blixt 
Suppleanter  Lotta Bremberg 
 
Sektoransvariga 
 
Hundägarutbildning Under våren låg detta under styrelsen och på senhösten övertog 
  Olle Bernhardtz uppdraget. 
 
Kök  Nina Svensson 
  Annette Ståhl 
 
Mark & Stuga  Martin Svensson 
 
Tävling  Bert Holmberg 
 
Agility  Linda Granqvist 
 
Rasutveckling  Åsa Liljegren 
 
Rallylydnad  Veronika Räntfors 
 
Tjänstehund  Eva Gustavsson 
 
Valberedning  Gisela Hampl (sammankallande) 
  Christina Löchen 
  Casimir Artman 
 
Sammanträden from 100302 
13 styrelsesammanträden. 2 medlemsmöten. 
 
Medlemsantal 
Antalet medlemmar i klubben var den 30/12-2010, 530st. 
 
Hedersmedlem 
Olle Bernhardtz, Ove Moström och Torbjörn Vrethammar 
 
 
Ekonomi 
E separat resultat- och balansräkning 
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Styrelsens berättelse 
Efter ett problemfyllt 2009 gick vi in i det nya verksamhetsåret med en ovisshet dels kring hur vi 
skulle kunna säkerställa ett attraktivt kursutbud och dels hur vi skulle kunna motivera alla de 
funktionärer som lägger ner så mycket engagemang i klubben. 
Den budget, som styrelsen lade, för HUS var lika mycket en gissning som en förhoppning. Efter 
att några instruktörer valt att lämna klubben beslutades därför att hyra in extra instruktörer. Det är 
extra glädjande när vi nu kan berätta att både rallylydnad och agility har hållit ca 3-4 kurser per 
termin och då ska man komma ihåg att vi inte hade någon ansvarig för rally-sektorn i början av 
året. Den budget som lades för 2010 har slagits med 55 %. I maj blev 4 nya instruktörer klara och 
utbildning av ytterligare instruktörer fortsatte under hösten. Det är mycket glädjande att se en 
sådan utveckling. 
I övrigt har styrelsens arbete fokuserats kring hur vi tillsätter ansvariga för sektorerna och hur vi 
ska få alla våra funktionärer att känna sig motiverade. Till en början höll styrelsen relativt hårt på 
principen att det ska finnas en ansvarig för varje sektor, mycket för att alla ska veta vem man kan 
vända sig till om man undrar över något eller bara vill hjälpa till. Hur sektorn sedan väljer att 
fördela uppgifter mellan sina funktionärer är upp till varje sektor att bestämma. Den principen fick 
styrelsen senare ompröva och det är nu vanligare med ”arbetsgrupper” med någon utpekad som 
sammankallande. Så länge det inte blir problem med kommunikationen och alla kan nå någon 
ansvarig för en sektor så är styrelsen öppen för sådana lösningar. 
Som ett led i att stödja våra funktionärers utveckling så har styrelsen arrangerat två föreläsningar, 
en lördag och söndag med Lasse Fält och en kväll med Maria Hagström. Att ha föreläsare på det 
här sättet är ett bra sätt att skapa gemenskap samtidigt som vi kan få influenser och kanske lite nya 
idéer till både kurser och träning eller tävling. Vi har därför sagt att det även kommer ses över om 
vi kan göra på liknande sätt under 2011. Utöver föreläsningar så har vi haft en funktionärsmiddag 
(med Lasse Fält) och ett julbord, som sponsrades av Wallmans Salonger, i samband med 
medlemsmötet i december. 
Under året har vi även sett över rutiner kring sponsring. Det är ytterst viktigt att det arbetet 
samordnas för att våra sponsorer ska få ett strukturerat och organiserat samarbete med klubben. 
Det betyder inte att vi inte kan ta emot priser, mm från andra håll än genom våra samarbetsparter, 
men vi måste värna om de sponsorkontakter vi har. För närvarande får vi foderpriser och liknande 
från ProPlan. Klubben har en utsedd sponsring-samordnare som hjälper till med kontakter medan 
det formellt sett är styrelsen som ansvarar för avtal. Det förra avtalet med TorPets i Orminge har 
löpt ut och det blev inte förnyat med samma villkor. Däremot får medlemmar i Nacka BK 10 % 
rabatt på inköp förutom foder. Ett likadant avtal finns med Arken Zoo i Forum och med Smulan & 
Josefin i Björknäs. 
Styrelsen har fram till årsmötet haft 12 st ordinarie styrelsemöten samt 2 st medlemsmöten. 
En städdag anordnades i våras, som avslutades med grillning av hamburgare.  
Två av styrelsens ledamöter har etablerat en mycket god kontakt kommunen vilket resulterat i att 
vi har fått hjälp med att ploga planer och att de även hjälper till med iordningställande av planerna 
i vår. 
 
En enig styrelse som tycker att samarbetet i styrelsen har varit mycket bra och roligt! 
 
 
Sektorernas rapporter 
 
Hundägarutbildningssektorn 
 
Instruktörer 
SBK lärare: Sanna Hedengren, Olle Bernhardtz.  
Instruktörer: Olle Bernhardtz, Anna Björsson, Cecilia Carlsson, Alice Eggers, Eva Gille, Linda 
Granqvist-Andersson, Gisela Hampl, Helena Hildebrand, Cecilia Hjortsten, Ulrika Lüning, Ann 
Magnuson, Lars Magnuson, Isa Pehrsson, Veronica Räntfors, Johanna Strand, 
Helena Swahn  
Instruktörselever: Marie Hellberg, Bea Hult, Olivia Kiluk, Mikaela Neiglick, Annette Ståhl, Nina 
Svensson,  
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HUNDÄGARUTBILDNING 
Styrelsen hade ansvaret för sektorn t o m september och i oktober blev Olle Bernhardtz 
sektoransvarig. 
En arbetsgrupp bildades i oktober bestående av Olle Bernhardtz, Cecilia Carlsson, Christina 
Löchen, Ann Magnuson och Johanna Strand. 
 
Genomförda kurser VT HT 
   
Valpkurs   3    2 
Unghundskurs   2    3 
Allmänlydnadskurs    3    2 
Förberedande tävlings-och appellydnadskurs   1    0 
Prova-på-agility   1    1 
Grundkurs i agility   1    1 
Fortsättningskurs i agility   2      0 
Tävlingskurs i agility   0    1 
Prova-på-rallylydnad    1    1 
Grundkurs Rallylydnad    1    1 
Rallylydnad Fortsättningsklass    1    1 
Rallylydnad Avancerad klass    0    1 
Grundkurs i spår    1    0 
   
TOTALT  17  14 
 
Inhyrda instruktörer 
Annica Aller och Britt Larsson. 
Måndagsjour 
Helgfria måndagar 19.00 – 20.00 anordnades s.k. måndagsjour, d v s en öppen träning för Nacka 
BK:s samtliga medlemmar. 
Utbildning 
All utbildning sker i samverkan med Studiefrämjandet. 
SBK-utbildning 
Anna Björsson, Cecilia Carlson, Eva Gille och Johanna Strand påbörjade 
allmänlydnadsinstruktörsutbildning 2009 och examinerades i april 2010. 
Marie Hellberg, Bea Hult, Annette Ståhl och Nina Svensson påbörjade 
allmänlydnadsinstruktörsutbildning i december 2010 och kommer att examineras våren 2011. 
Denna utbildning går i Nacka BK:s regi. 
 
 
 
Föreläsningar 
Maria Hagström, en kvällsföreläsning i september. 
Lars Fält, en lördag/söndag i oktober. Ämne: etologi. 
Övrigt 
Hund för alla – en kurs. 
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Tävlingssektorn Tävlingar 

Tävling Anmälningsavgift 
Antal 

tävlande 

Enligt 
budget 
antal Datum Not. 

Sök lägre-elit 175 kr 5 
 

15 2010-04-10  

Lydnad 1-2 150 kr 11 
 

30 2010-05-29  

Lydnad 1-2 150 kr 25 
 

30 2010-08-25  
KM Lydnad 
1- Elit  8 

 
2010-09-11  

Spår appell 150 kr 11 
 

12 2010-10-02  

Nacka Cup 150 kr 50 

 
 

100 2010-11-27 

Ca antal, totalt anmälda 
var 68 st., flera återbud 

pga. skada 

Summa  142 
 

187   

      
 
 
• Färre antal starter mot förväntat – vilket inte kan förklaras med en direkt orsak, men det har 

varit ett generellt lägre antal anmälningar även på övriga klubbar 
• Vi har genomfört 5 officiella tävlingar under året samt KM i lydnad 2010-09-11. 
• Tävlingarna är ingen stor inkomstkälla, däremot så inbringar ju åtminstone lydnadstävlingarna 

intäkter för ”köket”. 
• Vi bör dock på sikt sträva efter att ha fler tävlingar under året, men det kräver mer frivilliga 

funktionärsinsatser. På vissa av våra tävlingar har vi varit på gränsen till att precis klarat av 
våra åtaganden.  

• Stipendieligan – ansvaret för detta har flyttats till sektorn under 2010 – ansvarig inledningsvis 
är Lotta för uppdatering. 

• Våra ekipage – uppdatering har genomförts under året, pågår – vissa ekipage ska rensas bl.a. 
på grund av klubbyte. 

• Vi fick till ett fint prisbord till Nacka Cup – många sponsorer ställde upp. 
 
Skotträning  
• har genomförts varje måndag och numer söndagar, 1 skjuttillfälle har ställts in pga. korning 

samma dag – avslutades med sista skjutningen den 21 nov – återupptas i mars 2011 
 
Möten 
• 5 st. planeringsmöten inför våra officiella tävlingar 
• 1 st. planeringsmöte inför KM 
• 6 st. TS-möten 
• TS har representerats 3 ggr i styrelsen 
• Har deltagit i av distriktet TS kallade möten (bl.a. ett möte inför SM i Lydnad nästa år)   
 
Vad har vi lyckats med 
• Vi har genomfört våra tävlingar på ett bra sätt – deltagare och övriga utomstående 

funktionärer har vid förfrågan svarat att våra arrangemang varit bra.  
• Att få till planerna till acceptabelt skick till våra tävlingar. 
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Övrigt 
• rengöring revolvrar grundligt två ggr (efter skjutning ser vi till att cylinder är ren) 
• gräsklippning alla planer har genomförts i TS regi vid två tillfällen. 
• Stegarna har renoverats under året. Stora stegen efter normalt slitage och den lilla trästegen 

efter skadegörelse (OBS! Den lilla stegen har ett defekt steg som numer bara är halvt). 
Stadgan i båda stegarna är tillfredsställande. OBS! Stora stegen demolerad av snön, ny stege 
ska köpas in. 

• Träningstävlingar har vi enbart haft en gång, flera tillfällen hade planerats in men nu är resten 
av årets träningstävlingar inställda pga. för få anmälda ekipage. 

• Vi strävar efter att lägga in deltagarförteckning på sektorsidan. Vi uppdaterar sidan 
kontinuerligt, och försöker även få in resultat från tävlingarna senast dagen efter tävlingen. 

 
Inköp 
• Priser till tävlingar 
• Bensin till gräsklippare 
• Ammunition till startrevolver (bör samordnas med MH) 
• Rengöringsset till revolvrarna 
• Stolpar för spårning 
• Kopieringspapper till skrivare 
• Bläckpatron till skrivare 
• Nytt hopphinder 
• Koner med band till ”rutan” 
 
Ekonomi 
T.o.m. 2010-11-30 
• RÖRELSENS INTÄKTER   22 216,50 
• RÖRELSENS KOSTNADER 14 153,00 
• RESULTAT   8 063,50 
 
Att jobba vidare med 
• Att genomföra vår organisatoriska förändring med att respektive TS-representant har ett givet 

ansvarsområde  
• Vi har inte kunnat erbjuda våra medlemmar bra träningsmöjligheter – vi bör bli bättre på att 

sporra våra medlemmar att komma igång att tävla. Ett sätt är att ha träningsjour, 
träningstävlingar, enkla seminarier där vi informerar om vad man bör tänka på inför tävling. 
Kanske en så enkel sak som att anmäla sig till tävling är inte en självklart att alla vet – 
samarbete med HUS krävs. 

• Budget inför 2011.  
• Att få in nya ideella resurser till TS. (vi har klarat de flesta av våra åtaganden, men tyvärr på 

bekostnad av utveckling av verksamheten.) 
• Uppdatera sektorsida med info om kontaktperson tävlingskansli, funktionärer, m.m. + mycket 

mer 
 
Att tänka på 
• Informera samtliga sektorer att de inte lägger kurstillfällen eller övriga träningar/aktiviteter på 

våra tävlingsdagar. Vi har enbart 4-5 officiella tävlingar under året. 
• Gräsklippning bör ske kontinuerligt under säsongen, det har inte fungerat bra under 2010. 

Kanske går det att utse någon inom klubben som ansvarar för detta. 
• Förbättra kommunikation mellan styrelse och sektorerna  
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Agilitysektorn 
 
Sektorn har haft fyra protokollförda möten under 2010.  
 
Aktiva medlemmar under året: 
Linda Granqvist Andersson 
Isa Pehrson 
Anna Björsson 
Bea Hult¨ 
Carina Tolstad 
Marie Hellberg 
Lotta Zanderholm 
 
Följande aktiviteter har anordnats  
 

• Kurser 
o 2 prova på Agility 
o 2 Nybörjarkurser 
o 2 Fortsättningskurs 
o 1 Tävlingskurs 

 
• Jourträning 

o Under året har vi arrangerat 4 öppna träningstillfällen. Två på våren och två på 
hösten 

 
• KM 

o KM anordnades på klubben den 11 september. Tio ekipage startade. 
o Klubbmästare blev Karin Neahaus med Maiden. 

 
• Aktiviteter 

o Sektorn har anordnat 4 träningstävlingar tillsammans med Hundungdom två på 
våren och två på hösten. 

o Det har funnits en träningsgrupp på torsdagar, när underlaget har varit snö och 
isfritt, för dem som har gått grundkursen i Agility. I genomsnitt har det varit ca 5 
personer vid varje tillfälle. 

o Hinderfixar dag genomfördes i juni. Balanshindren fixades och städning i bod och 
container. 

 
• Utbildning 

o Linda Granqvist Andersson och Lotta Zanderholm har gått kursen Tävlingsledare i 
Agility. Det teoretiska provet är avklarat och det praktiska provet kommer att 
genomföras under våren 2011. 

 
Rallylydnadssektorn 
 
Sektorn har haft tre protokollförda möten under 2010. Sektorn låg nere under januari tom juni. 
Från juni 2010 har Veronica Räntfors sektorsansvaret för rallylydnaden. 
 
Aktiva medlemmar under året: 
Veronica Räntfors 
Lotta Zanderholm 
Vibeke Hällqvist från oktober 2010. 
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Aktiva funktionärer under året: 
Lotta Zanderholm 
Veronica Räntfors 
Carina Tolstad 
Åsa Lundberg 
 
Följande aktiviteter har anordnats  

• Kurser 
o Två prova på Rallylydnad 
o Två Nybörjarkurser 
o 1 Fortsättningskurs 
o 1 Avancerad/Mästarklass 

 
• Jourträning 

o Under året har vi arrangerat elva öppna träningskvällar för dem som gått minst 
Grundkurs Rallylydnad. Fyra under våren och sju under hösten. 

 
• KM 

o KM anordnades på klubben den 11 september. Fjorton var anmälda och 11 
ekipage startade. 

o Klubbmästare blev Vibeke Hällqvist med Yorkshireterriern Ottilia 2,5 år. 
 

• Rekrytering 
o En person (ej tidigare aktiv) har rekryterats till rallylydnadssektorn. Vibeke 

Hällqvist. 
 

• Utbildning 
o Eva Gille har utbildat sig till rallylydnads instruktör 

 
 

Rasutvecklingssektorn RUS 
 
Sektorn har haft följande sammansättning under år 2010 
Åsa Liljegren – RUS-ansvarig 
Åsa Lundbergh – RUS-sekreterare 
Lars Magnuson 
Ann Magnuson 
Lena Sandin 
Ola Albertsson 
Cissi Hjortsten 
Gunilla Berg 
Hans Berg  
Sektorn har under år 2010 haft två möten samt två arbetsmöten (fixardag). 
Två MH - beskrivningar har genomförts i Nacka BK:s regi, ett under våren och ett under hösten. 
Banan har nyttjats av, förutom Belgarklubben (AFBV) som vi samäger banan med, 
Rottweilerklubbens Östra LO för MH och MT. 
 
Inventering har gjorts av sektorns materiel och visst kompletterande inköp har gjorts. 
MH banan delas liksom tidigare år med AFBV. Inför första MHt gicks banan igenom och rensades 
på sly o dylikt. 
 
Under år 2010 har Hans Berg utbildats till B-figurant.  
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Kök 
Storstädning har gjorts vid flertalet tillfällen 
Utrensning av porslin osv.  
Nytt porslin in 
Inköp av andra underlägg, dukar, ljus m.m. 
Träningsmatta inköpt och utlagd i dec i klubbstugan 
Bemannat kök vid alla tävlingar och aktiviteter 
Sortimentet något utbytt 
Nya skyltar 
 
 
 
Mark och Stuga sektorn 
Under året har: 
Upptining av vattentank utförts 
Rensning av igensatt toalett 
Element bytts på toalett till ett oljefyllt 
Ny dörr till toalett har blivit skänkt till oss, den är ej monterad än. 
Gräsröjning, borforsling av sopor och korvgrillning på städdag 
Vid två tillfällen har rastslingan fått sina trasiga lampor utbytta 
Påfyllning av vatten har beställts vid två tillfällen 
 
 
 
PR/Info 
Sektorn har inte varit aktiv under året eftersom det har saknats ansvarig. 
 
 
WEB 
Under 2010 har hemsidan fått ett tillägg i form av en Blogg. Alla kan bjuda in ytterligare 
användare. Glöm inte att kryssa i rutan under ”Permissions” som ger den du bjuder in rätten att 
bjuda in fler till Bloggen. 
 
I slutet av året har en liten enkät lagts ut på hemsidan för att stämma av lite funderingar på 
förbättringar som Web-master själv har, men framför allt för att få in synpunkter. De som fyllt i 
enkäten förtjänar ett extra tack och framför allt de som skrivit in egna synpunkter. Det är bra med 
återkoppling och så länge den är konstruktiv så kan den bara leda till förbättring, och det vill vi ju 
uppnå. Annars har det varit lite trögt med idéer. 
 
En sak som vi kunnat notera är att det Web-hotell vi använder har en ganska dålig hantering av 
spam (icke önskvärda mail) och vi är flera som drabbats. Det är bara att beklaga, men även det kan 
ju förbättras. Enda helt säkra sättet att klara sig från sådant är att inte ha några mail-adresser på 
hemsidan, men det försvårar ju å andra sidan kommunikationen. Ett alternativ som vi ska titta på 
är att hålla mail-adresserna dolda och låta kommunikationen ske via formulär istället. Det är 
nämligen sk. Spambots (Spam robotar) som söker av hemsidor efter mail-adresser vilka sedan 
säljes vidare till oseriösa företag, mm. 
 
Kostnaden för Web-hotellet är bland det lägsta man kan få. Årskostnaden är 144 kr för hotellet och 
115 kr för namnet nackabk.com och moms på ca 65 kr. Det är betalt till 2011-08-15 och vi väntar 
oss ingen större ökning för den kommande perioden. 
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Styrelsen vill framföra ett stort tack till funktionärer och aktiva medlemmar för den tid och det 
arbete som nedlagts under det gångna året. 
 
Styrelsen vill även tacka Nacka BK:s sponsorer för välvilligt stöd under året. 
 
Nacka i februari 2011. 
 
 
 
 
 
 
 
Patrik Gunnarsson Lars Magnusson Ann Carlsson 
 
 
 
 
 
Ordföranden  vice ordförande  kassör 
 
 
 
 
 
 
 
Peter Karlsson  Emma Winblad  Catarina Svensson 
 
 
 
Ledamot  ledamot  ledamot 
 
 
 
 
 
 
Annette Ståhl 
 
 
 
 
Sekreterare 
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Verksamhetsberättelse	  2011	  
Styrelsen	  för	  Nacka	  brukshundklubb	  avlämnar	  följande	  berättelse	  för	  verksamhetsåret	  2011.	  

Styrelsens	  sammansättning	  

Ordförande	   Annette	  Ståhl	  
Vice	  Ordförande	   Lars	  Magnusson	  
Sekreterare	  	   Susanne	  Holm	  
Kassör	   Ann	  Carlsson	  
Ledamot	   Peter	  Karlsson	  
Ledamot	   Pernilla	  Greis	  
Ledamot	   Catharina	  Sandin	  	  
Suppleant	   Susanne	  Mickelsson	  
Suppleant	   Sara	  Jansson	  

Revisorer	  
	  
Ordinarie	   Lotta	  Bremberg	  Artman	  
	   	   Claes	  Norman	  
Suppleant	   Patrik	  Gunnarsson	  

Sektor	  ansvariga	  

Agility	  	   Lotta	  Zanderholm	  
Rally	   	   Veronica	  Räntfors	  
Brukslydnad	   Bert	  Holmberg	  feb	  2011-‐januari	  2012	  
	   	   Annika	  Westerlund	  fr.o.m.	  januari	  2012	  
Tjänstehund	   Maud	  Wackenfors	  
Rasutveckling	  	   Gunilla	  Berg	  
Hundägarsektorn	  	   Olle	  Bernhardtz	  
Kök	   	   Vakant,	  Dock	  har	  Annette	  Ståhl	  ansvarat	  informellt.	  
Mark	  &	  Stuga	   Hans	  Berg	  

	  

Sammanträden	  fr.o.m.	  110302	  
13	  styrelsesammanträden	  och	  2	  medlemsmöten.	  

Medlemsantal	  
Antalet	  medlemmar	  i	  klubben	  var	  30/12	  2011,	  560	  stycken.	  

Hedersmedlem	  
Olle	  Bernhardtz,	  Ove	  Moström	  och	  Torbjörn	  Vrethammar	  

Ekonomi	  
Se	  separat	  balans	  och	  resultaträkning.	  
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Styrelsen	  berättelse	  

Efter	  år	  2010:s	  positiva	  arbete	  i	  hela	  klubben,	  då	  en	  annan	  anda	  började	  ta	  form	  och	  med	  
att	  året	  hade	  säkerställt	  ett	  attraktivt	  kursutbud	  och	  motiverade	  sektorer,	  så	  var	  målet	  för	  
styrelsen	  att	  fortsätta	  det	  påbörjade	  arbetet	  framåt.	  
	  
Under	  2011	  har	  vi	  skickat	  fler	  funktionärer	  på	  utbildning	  som	  gynnar	  klubben	  och	  de	  olika	  sektorerna.	  Även	  
ytterligare	  instruktörer	  blev	  klara	  och	  ytterligare	  några	  blir	  klara	  under	  våren	  2012.	  
Nya	  regler	  om	  examinerade	  tävlingsledare	  och	  klubben	  utbildade	  hela	  4	  stycken	  under	  hösten.	  
	  
Våra	  sektorer	  och	  funktionärer	  har	  gjort	  ett	  strålande	  arbete	  under	  året	  och	  vi	  ställde	  även	  upp	  under	  
sommarens	  SM	  med	  funktionärer	  från	  klubben.	  
Veterinärkväll	  ordnades	  på	  klubben	  och	  även	  föreläsning	  med	  Lars	  Fält	  med	  efterföljande	  middag.	  
	  
Styrelsen	  lägger	  stor	  vikt	  på	  att	  ta	  klubben	  in	  i	  framtiden	  och	  en	  framtidskonferens	  ordnades	  vid	  2	  tillfällen	  
under	  hösten.	  Vi	  vill	  ha	  en	  attraktiv	  klubb	  för	  alla.	  Både	  för	  hundägaren	  med	  vardagslydnads	  som	  fokus	  till	  den	  
mer	  tävlings	  inriktade	  medlemmen.	  Vi	  måste	  arbeta	  mer	  målinriktat	  och	  ”över	  sektor	  gränserna”,	  för	  att	  på	  så	  
sätt	  få	  till	  större	  utbyten.	  	  
Organisatoriskt	  innebär	  det	  att	  tidigare	  TÄS	  (tävlingssektorn)	  byter	  namn	  och	  heter	  nu	  Lydnad/Bruks	  sektorn.	  
Och	  ett	  utskott	  som	  nu	  heter	  TÄS,	  består	  av	  en	  från	  varje	  sektor.	  
Det	  samma	  gäller	  tidigare	  HUS	  som	  även	  de	  får	  ett	  utskott	  som	  har	  en	  från	  varje	  sektor	  som	  arbetsgrupp.	  Varje	  
utskott	  väljer	  sedan	  efter	  årsmötet	  en	  sammankallande.	  
	  
Vi	  har	  även	  från	  distriktets	  sida	  fått	  påtryckning	  om	  att	  påbörja	  målstyrningsarbete.	  Styrelsen	  kommer	  efter	  
årsmötet	  att	  komma	  ut	  med	  hur	  vi	  tillsammans	  går	  vidare	  för	  att	  nå	  våra	  mål.	  
	  
Fortsatt	  gott	  samarbete	  med	  kommunen	  som	  iordningställde	  vår	  grusplan	  i	  våras	  till	  fint	  skick.	  Under	  våren	  
2012	  planeras	  ytterligare	  arbeten	  med	  våra	  planer.	  Kommunen	  hjälpte	  oss	  under	  året	  med	  att	  ploga	  planer	  och	  
parkering.	  Styrelsen	  har	  även	  fått	  ett	  löfte	  om	  att	  denna	  vinter	  2011/12	  i	  möjligaste	  mån	  INTE	  tippa	  snö	  på	  
klubben.	  	  
Under	  våren	  målades	  hela	  klubbstugan	  om	  utvändigt	  och	  toalettbyggnaden,	  samt	  att	  HK	  toaletten	  och	  HK	  
rampen	  byggdes	  klart.	  	  
Ett	  av	  våra	  mycket	  fallfärdiga	  förråd	  revs	  och	  fraktades	  bort.	  
Resurser	  har	  under	  året	  lags	  på	  vår	  planbelysning.	  
	  
Under	  året	  har	  vi	  glädjen	  att	  säga	  att	  det	  tagit	  fart	  på	  klubbens	  tävlingar.	  Agility,	  Rally,	  Bruks	  o	  lydnad,	  (de	  
senare	  2	  även	  inomhustävlingar).	  	  
	  
Hemsidan	  har	  utvecklats	  och	  ett	  nytt	  kurs	  bokningssystem	  har	  börjat	  användas.	  
	  
Styrelsen	  har	  under	  året	  haft	  13	  st.	  ordinarie	  styrelsemöten	  samt	  2	  st.	  medlemsmöten,	  varav	  medlemsmötet	  i	  
dec	  bjöds	  det	  på	  sponsrat	  julbord	  från	  Wallmans	  Salonger	  och	  lussefirande	  av	  Nacka	  
Hundungdom.	  
	  
En	  enig	  styrelse	  som	  är	  mycket	  stolta	  över	  sina	  medlemmar	  och	  sektorer,	  och	  tycker	  samarbetet	  i	  styrelsen	  har	  
varit	  mycket	  bra	  och	  roligt!	  
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Sektorernas	  berättelse	  	  

Agilitysektorn	  
	  
Agilitysektorn	  har	  haft	  fem	  protokollförda	  möten	  under	  2011.	  Ny	  sektoransvarig	  under	  2011	  är	  Lotta	  
Zanderholm.	  

Aktiva	  medlemmar	  under	  året:	  

Linda	  Granqvist	  Andersson	   Malin	  Sjöberg	  (ny	  för	  2011)	  	   	   Marie	  Hellberg	  
Isa	  Pehrson	   	   Carina	  Tolstad	  	   	   	   Lotta	  Zanderholm	  
Bea	  Hult	  	  

Följande	  aktiviteter	  har	  anordnats	  	  

• Kurser	  
-‐Två	  prova	  på	  Agility,	  en	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten.	  
-‐Två	  intagningsprov	  till	  grundkurs,	  ett	  under	  våren	  och	  under	  hösten	  
-‐Två	  grundkurser,	  en	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten	  
-‐En	  fortsättningskurs	  under	  våren	  
-‐En	  tävlingskurs	  med	  inhyrd	  instruktör	  under	  hösten	  

• Inofficiella	  tävlingar	  
Inofficiella	  tävlingar	  hölls	  på	  klubben	  den	  25	  april	  och	  den	  6	  juni.	  Tävlingarna	  hade	  ca	  140	  starter	  
vardera.	  

• Jourträning	  
Under	  året	  har	  vi	  arrangerat	  fyra	  öppna	  träningstillfällen,	  två	  under	  våren	  och	  två	  under	  hösten.	  

• KM	  
KM	  anordnades	  i	  samarbete	  med	  Nacka	  Hundungdom	  den	  24	  september.	  23	  ekipage	  startade.	  
Klubbmästare	  2011	  blev	  Siv	  Gustavsson	  med	  Oskar.	  

• Träningstävlingar	  
Sektorn	  har	  under	  hösten	  anordnat	  två	  träningstävlingar	  tillsammans	  med	  Hundungdom.	  

• Träning	  
Det	  har	  funnits	  en	  träningsgrupp	  på	  torsdagar	  under	  vår	  och	  höst	  för	  de	  som	  har	  gått	  grundkurs	  i	  
agility	  eller	  har	  motsvarande	  kunskaper.	  I	  genomsnitt	  har	  det	  varit	  5-‐10	  personer	  vid	  varje	  tillfälle.	  

-‐	  Från	  november	  2011	  till	  mars	  2012,	  hyr	  agilitysektorn	  Ponnystall	  Stockholms	  ridhus	  i	  Lemshaga	  för	  
inomhusträning.	  Ca	  20	  medlemmar	  tränar	  mot	  avgift	  2-‐3	  gånger	  i	  veckan	  i	  ridhuset.	  	  	  	  

• Hinderpark	  
Viadukt	  inköptes	  under	  vintern	  och	  målades	  under	  våren.	  	  
-‐	  Tunnelhusen	  har	  målas	  om	  och	  fått	  en	  gummikant	  för	  att	  hålla	  tunneln	  bättre	  på	  plats.	  
-‐	  Tunnlar	  och	  tunnelhus	  var	  utlånade	  till	  Agility	  SM	  som	  genomfördes	  i	  Stockholm	  i	  juni.	  

• Övrigt	  
Våravslutning,	  sektormöte	  med	  middag.	  
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Agility	  forts.	  

• Utbildning	  
Linda	  Granqvist	  Andersson	  och	  Lotta	  Zanderholm	  gick	  kursen	  Tävlingsledare	  för	  agility	  under	  hösten	  
2010.	  Det	  teoretiska	  provet	  avklarades	  2010	  och	  de	  praktiska	  proven	  genomfördes	  under	  våren	  2011.	  
Linda	  blev	  godkänd	  tävlingsledare	  den	  25	  april	  och	  Lotta	  blev	  godkänd	  tävlingsledare	  den	  6	  juni	  

• Uppdatering	  av	  agilitykurser	  
Kurserna	  i	  agility	  har	  uppdaterats.	  Så	  nu	  erbjuder	  vi:	  
-‐	  Grundkurs	  i	  agility.	  18	  studietimmar	  uppdelat	  på	  6	  kurstillfällen;	  träning	  på	  de	  flesta	  agilityhindren.	  
-‐	  Fortsättningskurs	  i	  agility.	  12	  studietimmar	  uppdelat	  på	  4	  kurstillfällen;	  fördjupad	  inlärning	  av	  
agilityhinder	  samt	  framåtsläpp.	  
-‐	  Förberedande	  tävlingsskurs	  i	  agility.	  18	  studietimmar	  uppdelat	  på	  6	  kurstillfällen;	  träning	  på	  
hinderkombinationer	  som	  förstärker	  insikten	  om	  vikten	  av	  handling	  
-‐	  Tävlingskurs	  i	  agility.	  12	  studietimmar	  uppdelat	  på	  två	  kurstillfällen;	  handling,	  problemlösning	  och	  
teknik	  tränas	  i	  olika	  hinderkombinationer	  samt	  banor	  

Rallysektorn	  
Sektorn	  har	  haft	  fyra	  protokollförda	  möten	  under	  2011.	  	  
	  
Sektorsmedlemmar	  under	  året:	  
Veronica	  Räntfors	   	   Lotta	  Zanderholm	  
Vibeke	  Hällqvist	  	   	   Anna	  Lindblom	  Talomaa	  från	  september	  
Nina	  Svensson	  från	  december	  
	  
Aktiva	  funktionärer	  under	  året:	  
Veronica	  Räntfors	   	   Lotta	  Zanderholm	  
Vibeke	  Hällqvist	  	   	   Åsa	  Lundberg	  
Marie	  Hellberg	   	   	   Åsa	  Edesten	  
Karin	  Brown	   	   	   Annika	  Råland	  
	  
Följande	  aktiviteter	  har	  anordnats	  	  
Kurser	  
Två	  prova	  på	  Rallylydnad	  
Fyra	  Nybörjarkurser	  
En	  Fortsättningskurs	  
En	  Avancerad	  kurs	  
Jourträning	  
Under	  året	  har	  vi	  arrangerat	  öppna	  träningskvällar	  för	  dem	  som	  gått	  minst	  Grundkurs	  Rallylydnad.	  
Uppvisning	  
Den	  sjätte	  juni	  var	  10	  ekipage	  från	  Nacka	  BK	  på	  Velamsund	  och	  hade	  en	  rallylydnadsuppvisning.	  
Under	  SM	  för	  Agility	  och	  Lydnad	  som	  hölls	  i	  Solna	  var	  det	  flera	  ekipage	  från	  Nacka	  och	  visade	  upp	  rallylydnad	  
under	  söndagen	  den	  19	  juni.	  
Tävlingar	  
Inofficiell	  nybörjarklass	  tävling	  för	  kvalificering	  till	  DM	  anordnades	  16	  april.	  Det	  var	  41	  starter.	  
En	  officiell	  nybörjarklass	  tävling	  den	  19	  november	  som	  hölls	  i	  Velamsund	  ridhus.	  Vi	  hade	  så	  många	  anmälda	  så	  
att	  vi	  fick	  ha	  två	  klasser	  med	  totalt	  88	  starter.	  	  
KM	  anordnades	  på	  klubben	  den	  24	  september.	  Tretton	  var	  anmälda	  och	  12	  ekipage	  startade.	  
Klubbmästare	  blev	  Siv	  Gustavsson	  med	  Oskar	  som	  är	  en	  Shetland	  Sheepdog.	  
Rekrytering	  
En	  person	  (ej	  tidigare	  aktiv	  inom	  klubben)	  har	  rekryterats	  till	  rallylydnadssektorn.	  Anna	  Lindblom	  Talomaa.	  
Utbildning	  
Nina	  Svensson	  har	  utbildat	  sig	  till	  rallylydnads	  instruktör	  
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Hundägarsektorn	  
INSTRUKTÖRER	  
SBK	  lärare:	  Olle	  Bernhardtz.	  	  
Instruktörer:	  Alice	  Eggers,	  Ann	  Magnuson,	  Anna	  Björsson,	  Annette	  Ståhl,	  Bea	  Hult,	  Cecilia	  Carlsson,	  Cecilia	  
Hjortsten,	  Eva	  Gille,	  Gisela	  Hampl,	  Helena	  Hildebrand,	  Helena	  Swahn,	  Inger	  Larsson,	  Isa	  Persson,	  Johanna	  
Strand,	  Lars	  Magnuson,	  Linda	  Granqvist	  Andersson,	  Marie	  Hellberg,	  Nina	  Svensson,	  Olle	  Bernhardtz,	  Ulrika	  
Lüning,	  Veronica	  Räntfors.	  
Instruktörselever:	  Malin	  Sjöberg,	  Mikaela	  Neiglick	  ,	  Olivia	  Kiluk,	  Sara	  Jansson,	  Susanne	  Persson.	  
	  
HUNDÄGARUTBILDNING	  
	   	   	   	   VT	   HT	   	  
Valp	   	   	   	   4	   4	  
Unghund	   	   	   	   1	   1	  
Allmänlydnad	   	   	   	   5	   5	  
Förberedande	  tävlingslydnad	   	   	   1	   1	  
Tävlingslydnad,	  lkl	  1	   	   	   0	   1	  
Grundkurs	  i	  spår	   	   	   1	   1	  
Introduktion	  sök	   	   	   1	   0	  
Gå	  i	  koppel	  till	  vardags	   	   	   1	   0	  
Klickerkurs	   	   	   	   0	   1	  
Kantarellsök,	  inhyrd	  instruktör	   	   	   1	   0	  
Belöningsteknik,	  inhyrd	  instruktör	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   0	   1	  
Tävlingskurs,	  inhyrd	  instruktör	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   0	   1	   	  
TOTALT	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  15	   16	  
Inhyrda	  instruktörer	  
Annica	  Aller	  och	  Britt	  Larsson,	  Emma	  Willblad,	  Anne	  Dahlin,	  Cecilia	  Karlström.	  
Måndagsjour	  
Helgfria	  måndagar	  19.00	  –	  20.00	  anordnades	  s	  k	  måndagsjour,	  d	  v	  s	  en	  öppen	  träning	  för	  Nacka	  BKs	  samtliga	  
medlemmar	  som	  letts	  av	  planvärdar.	  
Utbildning	  
All	  utbildning	  sker	  i	  samverkan	  med	  Studiefrämjandet.	  
Instruktörsutbildning	  
Anette	  Ståhl,	  Bea	  Hult,	  Marie	  Hellberg	  och	  Nina	  Svensson	  påbörjade	  allmänlydnadsinstruktörsutbildning	  2010	  
och	  examinerades	  i	  april	  2011.	  
Denna	  utbildning	  gick	  i	  Nacka	  BKs	  regi.	   	   	   	  
Susanne	  Persson	  påbörjade	  allmänlydnadsinstruktörsutbildning	  i	  december	  2011	  och	  kommer	  	  
att	  examineras	  våren	  2012.	  
	  
Övrigt	  
Arbetsgruppen	  träffas	  en	  gång	  per	  månad.	  
Fisksätraprojektet,	  instruktörer	  Cecilia	  Carlsson	  och	  Lars	  Magnuson.	  
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Rasutveckling	  
	  
Inget	  MH	  under	  hela	  året	  p.g.a	  brist	  på	  funktionärer.	  Inga	  kostnader	  e	  intäkter.	  

	  
Tjänstehund	  
	  
Tjänstehundsansvariga	  i	  Stockholmsklubbarna	  har	  träffats	  vid	  ett	  flertal	  tillfällen	  för	  att	  uppdatera	  varandra	  vad	  
som	  är	  på	  gång	  i	  form	  av	  pågående	  kurser,	  intresse	  för	  tjänstehundsutbildningar,	  anordning	  av	  KM	  o.dyl..	  
Tyvärr	  hade	  Stockholm	  inte	  ett	  enda	  ekipage	  i	  år	  som	  var	  med	  i	  Tjänstehunds	  SM	  	  som	  gick	  i	  Marma	  i	  
september.	  
	  Vi	  har	  ägnat	  mycket	  tid	  och	  diskussioner	  för	  att	  försöka	  hitta	  konkreta	  lösningar	  så	  att	  intresse	  och	  kunskap	  
inom	  tjänstehundsbiten	  ska	  spridas	  och	  då	  även	  utbildningar	  som	  ska	  kunna	  påbörjas.	  Hur	  kan	  och	  ska	  vi	  stötta	  
instruktörerna?	  	  
Det	  finns	  en	  hel	  del	  tjänstehundsinstruktörer	  men	  inte	  tillräckligt	  med	  utbildningar.	  Det	  är	  Försvarsmakten	  som	  
beställer	  antalet	  hundar	  de	  önskar	  och	  Brukshundsklubbarna	  står	  för	  utbildningen	  och	  får	  pengar	  för	  detta.	  
	  Tjänstehundsansvariga	  och	  instruktörer	  har	  tillsammans	  med	  Stockholmdistriktets	  
tjänstehundsansvarig	  träffats	  för	  att	  diskutera	  problemen	  och	  komma	  med	  konkreta	  förslag	  från	  Stockholm	  till	  
tjänstehundskonferensen.	  Hur	  ska	  vi	  få	  fart	  på	  tjänstehundssidan	  så	  att	  vi	  inom	  SBK	  ska	  få	  fortsätta	  ha	  kvar	  
uppdraget	  från	  Försvarsmakten?	  
	  Informationsmaterial	  angående	  tjänstehund	  finns	  hos	  de	  lokala	  klubbarna.	  
	  Inom	  Nacka	  BK	  har	  vi	  inte	  ett	  enda	  tjänstehundsekipage	  och	  inte	  heller	  någon	  domare	  eller	  annan	  
kompetens	  som	  kan	  medverka	  vid	  tävlingar,	  certifieringar	  etc.	  
	  

	  
Kök	  
	  

• I	  somras	  avgick	  Nina	  Svensson	  och	  ingen	  ny	  tillsattes.	  	  	  
• Annette	  Ståhl	  tog	  på	  sig	  att	  vara	  inköpsansvarig	  och	  kontaktperson	  tills	  ny	  person	  hittas.	  
• Storstädning	  har	  gjorts	  vid	  flera	  tillfällen	  och	  även	  städ	  i	  inre	  förrådet	  med	  rensning.	  
• Några	  nya	  dukar	  och	  burkar	  har	  köps	  in	  under	  året.	  
• Bemannat	  kök	  vid	  alla	  tävlingar	  och	  aktiviteter.	  
• Frysen	  var	  vid	  ett	  tillfälle	  helt	  avstängd	  och	  allt	  innehåll	  (inventeringslista	  finns	  på	  detta)	  blev	  förstört	  

och	  slängdes.	  
• Under	  målar	  och	  städdagar	  har	  våfflor	  gräddats	  och	  grillning	  skett.	  
• Under	  förra	  årets	  årsmöte	  togs	  det	  upp	  om	  att	  det	  ligger	  en	  hel	  del	  svinn	  i	  att	  kökets	  varor	  inte	  alltid	  

betalas,	  inte	  heller	  skrivs	  upp	  i	  pärmen	  av	  sektorerna	  under	  möten	  eller	  av	  instruktörer	  under	  kurser.	  
Samt	  av	  även	  att	  ”gratis”	  fikat	  första	  gången	  på	  kurser	  måste	  skrivas	  upp	  av	  instruktörerna.	  	  

• 2010	  års	  negativa	  resultat	  har	  under	  2011	  vänts	  till	  ett	  positivt	  resultat,	  bland	  annat	  på	  grund	  av	  
förändrade	  rutiner	  men	  visst	  svinn	  återstår.	  Eventuellt	  behöver	  köket	  låsas	  och	  öppnas	  under	  mer	  
ordnade	  tillfällen.	  	  
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Mark	  och	  Stuga	  
	  
Under	  året	  har:	  

• Rensning	  av	  igensatt	  toalett.	  
• Handikapptoaletten	  har	  färdigställts.	  
• Toaletthuset	  har	  målats	  och	  takskydd	  för	  dörrarna	  har	  byggts.	  
• Belysning	  runt	  klubbstugan	  (mot	  parkering,	  vid	  stugan	  och	  vid	  toaletten)	  har	  satts	  upp.	  
• Rensning	  och	  lagning	  av	  stuprännor.	  
• Klubbstugan	  har	  målats.	  
• Handikapp	  ramp	  byggts	  till	  klubbstugan.	  
• Rast	  slingans	  lampor	  har	  bytts	  vid	  flertalet	  tillfällen,	  nu	  sista	  gången	  till	  en	  mer	  stöt	  tålig	  sort.	  
• Påfyllning	  till	  vår	  vattentank	  löpande	  under	  året.	  
• Gräsröjning,	  klippning,	  bortforsling	  av	  sopor.	  
• Om	  organisering	  av	  Rus	  material	  till	  vänstra	  boden	  då	  den	  högra	  revs.	  
• Röjning	  i	  bodar	  av	  verktyg	  och	  material.	  

	  

	  
	  
Webb	  
	  

Under	  2011	  påbörjades	  arbetet	  med	  en	  ny	  hemsida	  dels	  drivet	  av	  behovet	  av	  en	  bättre	  layout,	  men	  
även	  för	  att	  få	  in	  ett	  bokningssystem	  för	  kurser.	  

Arbetet	  med	  att	  utveckla	  ett	  bokningssystem	  tog	  praktiskt	  taget	  hela	  hösten	  och	  presenterades	  för	  
styrelsen	  i	  slutet	  av	  året.	  Efter	  att	  några	  fått	  möjligheten	  att	  testa	  systemet	  beslutades	  det	  att	  gå	  
vidare	  och	  lansera	  den	  nya	  sidan.	  Svårigheten	  med	  att	  byta	  hemsida	  bestod	  i	  att	  införa	  en	  helt	  ny	  
rutin	  för	  kursbokning	  eftersom	  det	  inte	  finns	  något	  enkelt	  sätt	  att	  bara	  flytta	  över	  de	  
intresseanmälningar	  som	  hade	  kommit	  in	  till	  ett	  bokningssystem.	  

Under	  trettonhelgen	  2012	  lanserades	  den	  och	  på	  två	  veckor	  hade	  redan	  över	  80	  personer	  skapat	  ett	  
konto	  på	  hemsidan.	  Lite	  barnsjukdomar	  får	  man	  räkna	  med	  när	  man	  har	  begränsade	  resurser	  för	  
utveckling	  och	  tester,	  men	  det	  räknar	  jag	  med	  att	  ska	  vara	  under	  kontroll	  under	  första	  kvartalet	  
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Styrelsen	  vil	  framföra	  ett	  stort	  tack	  till	  funktionärer	  och	  aktiva	  medlemmar	  för	  den	  tid	  och	  det	  arbete	  som	  
nedlagts	  under	  det	  gångna	  året.	  

Styrelsen	  vill	  även	  tacka	  Nacka	  BK:s	  sponsorer	  för	  välvilligt	  stöd	  under	  året.	  

Nacka	  i	  februari	  2012.	  

	  

	  

Annette	  Ståhl	   	   Lars	  Magnusson	   	   Ann	  Carlsson	  
Ordförande	   	   Vice	  Ordförande	   	   Kassör	  

	  

	  

Peter	  Karlsson	   	   Pernilla	  Greis	   	   	   Catharina	  Sandin	  
Ledamot	   	   Ledamot	   	   	   Ledamot	  

	  

	  

Susanne	  Holm	  
Sekreterare	  
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	   Verksamhetsberättelse 2012 

 

Styrelsen för Nacka brukshundklubb avlämnar följande berättelse för verksamhetsåret 2012. 
 

Styrelsens sammansättning: 
 
Ordförande Annette Ståhl 
Vice Ordf. Lars Magnusson 
Sekreterare  Susanne Holm 
Kassör Catarina Sandin 
Ledamot Peter Karlsson 
Ledamot Ann Carlsson 
Ledamot Patrik Gunnarsson 
Suppleant Susanne Mickelsson  
Suppleant Sara Jansson 
 
Revisorer 
Ordinarie Claes Norman och Maria Holmlund    
Suppleant Ingalill Svahn 
 
 
  
Sektor ansvariga 
Agility  Lotta Zanderholm 
Rally  Nina Svensson (slutar 30/12) 
Brukslydnad  Annika Westerlund till okt. från okt Susanne Persson 
   
Tjänstehund  Sussie Hedlund 
Rasutveckling   Gunilla Berg 
Hundägarsektorn  Olle Bernhardtz 
Kök  Vakant, Dock har Annette Ståhl ansvarat informellt. 
Mark & Stuga  Hans Berg 
 
 
Sammanträden  
13 styrelsesammanträden och 2 medlemsmöten. 
 
 
Medlemsantal 
Antalet medlemmar i klubben var 30/12 2012, 612 st. En ökning på 52 personer mot förra året.   
 
  
Hedersmedlem  
Olle Bernhardtz, Ove Moström och Torbjörn Vrethammar 
 
 
Ekonomi 
Se separat balans och resultaträkning. 
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Styrelsen berättelse 

2012 känns som vi kan börja se lite resultat av vårt påbörjade arbete 2010 och 2011 med att få till 
en annan anda i klubben. Nya medlemmar har tillkommit och engagerat sig med en härlig vilja och glöd  
tillsammans med våra ”gamla” medlemmar och alla BEHÖVS det ska ni känna! 

 
Under 2012 har vi skickat fler funktionärer på utbildning som gynnar klubben och de olika sektorerna. Vi fick  
bl.a. 4 st. A-figgar och 5 st. B-figgar, examinerade. 2 st. examinerade Bruks Tävlingsledare. På instruktörsidan: 
2 st. certifierade rallylydnads instruktörer, 3 st. A1 agility instruktörer. 1 st. allmänlydnadinstruktör samt i 
december äntligen även 1 examinerad SBK instruktör. 1 utbildad tävlingssekreterare. 

 
Våra sektorer och funktionärer har gjort ett strålande arbete under året. Ett smidigt tillträde gjordes i 
Lydnad/Bruks sektorn då Annicka som innan var sammankallande hoppade av sektorn för tillfället på grund av 
privata skäl. Tog över gjorde Susanne Persson som tillsammans med sektorn som fortsatte arbeta efter målen. 
Tyvärr slutar i princip hela rallysektorn vid årsslutet, vilket innebär att vi söker med ljus och lykta efter nya till 
den sektorn. 

 
Kommunen har hittills hållit sitt löfte om att inte tippa snö på våra planer och det är vi mycket glada för. 
De har även varit behjälpliga med plogning av parkering och plan åt oss under året. Det sätter vi stort värde 
på. 
Kommunen lovade dock att under hösten 2012 asfaltera vägen ner till parkeringen, det har inte gjorts. 

 
Under hösten så fortsatte vi arbetet med att förbättra vår belysning, rör för elkablar har grävts ner mot 
agilityplanen. När det blir varmare ska elkablar dras till agilityförrådet. Arbetet har påbörjats med att byta ut 
lampor i våra strålkastare (de gamla säljs inte längre) samt elstolpar har satts upp på planen längst bort och 
ytterligare en stolpe har satts upp på mellanplanen direkt efter agilityplanen.  
Klubben har även investerat i nya bord och bänkar på altanen och runt planerna. Gräsklippning har skötts av 
M&S, samt extra sly och gräsklippningsdagar där styrelsen slitit hårt. Senare under hösten lade vi ut 
gräsklippningen och betalade för det.  
En ordentlig isolering av vår vattentank och ny påfyllningsanordning har gjorts, samt har vatten och 
avloppslarm installerats. Då genomfördes även en kontroll av våra avlopps rör. 

 
Under året har vi glädjen att säga att det tagit fart på klubbens tävlingar. Agility, Rally, Bruks o lydnad, (de 
senare 2 även inomhustävlingar).  

 
Hemsidan är ständigt under utveckling och vi har börjat utvärdera vårt nya boknings system och förbättrar hela 
tiden. 

 
Styrelsen har under året haft 13 st. ordinarie styrelsemöten samt 2 st. medlemsmöten. Under medlemsmötet i 
december bjöd klubben på fika och uppträdande från Hundungdoms otroligt duktiga och framgångsrika 
Freestyle ekipage: Michaela Neiglick med sina hundar Mira och Rut. 

 
En enig styrelse som är mycket stolta över sina medlemmar och sektorer, och tycker samarbetet i styrelsen har 
varit mycket bra och roligt! 
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Agilitysektorn 

Sektorn har haft fyra protokollförda möten under 2012. Sektoransvarig under 2012 har varit Lotta Zanderholm. 

Sektor medlemmar under året: 
Linda Granqvist Andersson, Malin Sjöberg (lämnat sektorn höst 2012), Isa Pehrson, Carina Tolstad ,  
Marie Hellberg, Lotta Zanderholm, Bea Hult (lämnat sektorn höst 2012), Anna Björsson, Kickan Karlsson ny 
medlem höst 2012 

Följande aktiviteter har anordnats  

• Genomförda kurser 
Två Prova på Agility, en under våren och en under hösten. 

      Tre tillfällen för intagning till Grundkurserna, en under våren och två under hösten 
      Tre Grundkurser, en under våren och två under hösten 
      En Förberedande tävlingskurs, under våren 
      En Fortsättningskurs, under hösten 
      En tävlingskurs under hösten med extern instruktör, Annica Aller. 

• Officiella tävlingar 
Klass 1 tävling 21/4 254 starter. Domare var Yvonne Ahlin och tävlingsledare var Lotta 
Zanderholm. 
Dubblerad klass 2 tävling 6 oktober 299 starter. Domare Emma Berg och Yvonne Ahlin 
tävlingsledare var Linda Granqvist Andersson. 

• Jourträning 
Under året har vi arrangerat sex öppna träningstillfällen, tre på våren och tre på hösten. 

• KM 
KM anordnades på klubben den 27 maj med en hoppklass och en agilityklass.  
26 ekipage startade. 
Klubbmästare i agility 2012 blev Michaela Neiglick med Rut.  
Vinnare i Large var Siv Lexander med Niki och vinnare i Medium var Karin Neuhaus med Maiden. 

• Aktiviteter 
Sektorn har anordnat tre träningstävlingar under våren och under hösten två träningstävlingar. 
Det har funnits en träningsgrupp på torsdagar under vår och höst för dem som har gått 
grundkursen i agility. I genomsnitt har det varit 5-10 personer vid varje tillfälle. 
Under vintern 2012/2013 har klubben två träningsgrupper i Ponnystallet vid Lemshaga. Den ena 
tränar varannan vecka och är på en nivå som motsvarar grundkurs/fortsättningskurs. Den andra 
gruppen tränar två gånger i veckan och nivån på den motsvarar förberedande 
tävling/tävlingskurs. 
Inköpta hinder; delbart däck, sandsäckar och en lång tunnel. 

• Utbildning 
Vi anordnade en A1 kurs på Nacka BK i slutet av mars och början av april med 8 deltagare 
från Stockholmsdistriktet. Kursledare var Angelica Eklund. 
Deltagare från Nacka var Anna Björsson, Malin Sjöberg och Lotta Zanderholm som alla blev 
godkända agility instruktörer i april.  

• Uppdatering av agilitykurser 
Vi har uppdaterat våra kursplaner vi har i dokumentbiblioteket. 

• Agilitystipendium för 2011 
Lotta Zanderholm med Rivendells Ciwi fick agilitystipendiet för 2011. 
Vandringspris infört för de som får agilitystipendium från och med 2011. 

• Möten 2012 
Vi har haft två tävlingsmöten under året, en på våren och en på hösten. 
Lotta Zanderholm har representerat Nacka BK på tre möten som anordnats av 
Stockholmsdistriktets agilitysektor. 
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Rallylydnadssektorn 
Sektorn har haft tre protokollförda möten under 2012. 
 
Sektorsmedlemmar under året: 
Nina Svensson, Veronica Räntfors, Lotta Zanderholm, Vibeke Hällqvist (avgick under sommaren) 
Anna Lindblom Talomaa, Sara Gontran (från september) 
 
Aktiva funktionärer under året: 
Veronica Räntfors, Lotta Zanderholm, Anna Lindblom Talomaa, Sara Gontran, Nina Svensson, Olle Bernhardtz 
Vibeke Hällqvist, Karin Brown 
 
Aktiva instruktörer under året: 
Veronica Räntfors, Nina Svensson 
 
Följande aktiviteter har anordnats: 
Kurser 
Två Prova på Rallylydnad (inställda pga för få anmälda) 
En Intensivkurs (inställd pga för få anmälda) 
Två Nybörjarkurser 
En Fortsättningskurs 
 
Jourträning 
Under året har vi arrangerat öppna träningskvällar på måndagar för de som gått minst Grundkurs Rallylydnad 
alt. har motsvarande kunskaper. 
 
Tävlingsträning 
Vissa måndagar har jourträningen ersatts med Tävlingsträning. 
Uppvisning och Prova På 

I maj hade vi 4 timmars Prova På Rally på Boxerklubbens Familjedag i Täby. 
 
I juni var 4 st ekipage från Nacka BK och visade upp Rallylydnad på Velamsunds Familjedag den 6 juni, efter 
uppvisningen hade vi Prova På Rally i 2 timmar. 
 
Anordnade Tävlingar 
KM 27 maj, 15 st anmälda. Klubbmästare blev Åsa Edesten med Bilbo. 
DM Final 4 maj. Distriktsmästare blev Catherine Andersson med Easy Lover of Mine – Österåkers BK	   
Officiell nybörjar- och fortsättningsklass 16 juni med 57 ekipage i nybörjarklass och 44 ekipage i 
fortsättningsklassen. 
Officiell nybörjarklass den 9 september med 37 ekipage. 
Officiell fortsättningsklass den 8 december (Velamsund, Nacka Ridhus) med 44 ekipage. 
 
Rekrytering 
Sara Gontran (ny i klubben 2012) rekryterades till Rallysektorn. 
 
Utbildning 
Nina Svensson och Veronica Räntfors är av SBK certifierade Rallylydnadsinstruktörer (godkända instruktörer för 
samtliga klasser). 
Åsa Lundbergh är utbildad Tävlingssekreterare. 
 

Övrigt 
Rallylydnaden är med i Stipendieligan fr.o.m. 2012. 
Sektorsidan är populerad med information och uppdateras regelbundet. 
Vi har ett aktivt engagemang i regelrevideringen i samverkan med Stockholmsdistriktets Rallysektor. 
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 Bruks och Lydnadssektorn 

Deltagare i sektorn 
Carina Sandin, Karin Romdahl, Christel Widén, Bert Holmberg, Gunilla Stare, Åsa Lundbergh, Annette Ståhl, 
Maria Lindén Hjelte 
 
Nya medlemmar för året: Susanne Stefansson Martinez, Kia Brottman 
 
Avgående medlemmar under året: Sektoransvarig Annika Westerlund avsade sig uppdraget under 
septembermånad p.g.a. privata skäl och ersattes av Susanne Person. Kia Brottman avsade sig uppdraget i 
november pga privata skäl. 

Tävlingar 

Lydnad 

Datum Klasser Antal tävlande Antal Nackaekipage 

28 januari Lk2 och Elit 23 4 

18 februari Lk1 & 3 22 12 

27 maj Inoff KM 9 9 

29 augusti Lk 1 och lk2 26 11 

10 november Nacka Cup samtliga klasser 52 13 

Bruks 

19 augusti Sök lägre –Elit (DM) 8 Inga 

16 september Spår lägre 7 3 

21 oktober Spår Appell 9 3 

 

För första gången arrangerade vi inomhustävlingar direkt på nya säsongen. Tävlingarna var både uppskattade 
internt likväl som externt. Vi höll till i Velamsundsridhus under två lördags eftermiddagar/kvällar. Till dessa två 
tävlingar hade våra 4 tävlingsledare, Gunilla, Bert, Annette och Annika, hunnit bli auktoriserade. 

KM i maj arrangerades tillsammans Nacka Hundungdom och det tävlades i agility, rally och lydnad. Endast 9 
ekipage var anmälda och körde lydnadstävlingen 

Vardagskvällstävlingen i augusti genomfördes och de deltagande verkade nöjda med arrangemanget. 
Auktoriserad tävlingsledare var Annette. 

Nacka Cup genomfördes redan den 10 november i år och antalet deltagare har minskat och var i år totalt 52 
mot förra årets 68, vår analys till minskningen av deltagare är bl.a. 

• Tävlingen låg tidigare i  år än normalt 
• Halloween Cup (Tyresö BK) låg helgen innan och de hade också dåligt med deltagare. Frågan är om vi 

”Stjäl” deltagare av varandra. 
• Har dessa sena (på året) tävlingar spelat ut sin roll då fler och fler inomhustävlingar finns under 

vinterperioden. 
Dock var de tävlande nöjda och glada, både med mottagande, service och prisbordet. Auktoriserade 
tävlingsledare var Gunilla och Annette. 
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Vi har genomfört 3 tävlingar inom bruks där vi medvetet har lagt tävlingarna på söndagar då det behövs en dag 
innan till planering av spår och sökruta. 

Söktävlingen drog lite deltagare inte någon anmäld i Högre sök och inga deltagare från Nacka BK. Enbart ett 
ekipage fick uppflyttning och ett ekipage blev godkänt av totalt 8 startande. 
Vi fick synpunkter på vår uppletanderuta av domarna, där vi bör fixa en ny ruta. 
Vi ansvarade för DM i sök i år, dock utsågs ingen Distriktsmästare. 

Till lägrespåret hade vi hunnit utbilda ett helt gäng med spårläggare. Vi har under året också börjat utbilda två 
tävlingsledare, Gunilla och Bert, som jobbade inför och under själva tävlingen med en auktoriserad 
tävlingsledare på plats. Alla skötte sig fantastiskt bra. 
Klubben hade 3 ekipage med på tävlingen där 2 blev uppflyttade och resterande tävlande blev godkända. 

Appellspårtävlingen gick av stapeln som tradition i Evlinge. För första året där funktionärer lägger ut spåren 
redan på Appellnivå. Fungerade fint och alla anmälda ekipage fick möjlighet att starta. 3 nacka ekipage 
startade och en blev uppflyttad och en blev godkänd. Denna tävling ansvarade Bert. 

Vi planerade 5 träningstävlingar och genomförde 4. Träningstävlingarna har varit väl mottagna och vi har 
erbjudit både egna och andra klubbars medlemmar till att starta på dessa 4 träningarna. Ej medlem har fått 
betala en liten slant för att få starta. Dock har majoriteten varit Nacka Ekipage. Den tävlingen som vi ej utförde 
var en tävling för de ekipage som satsar och vill träna SM likt. Vi fick bara en tävlande till detta evenemang, 
dock var tanken god och bör lyftas och diskuteras inför planeringen nästa år. 

Möten 

8 st planeringsmöten inför våra officiella tävlingar  (3/1, 10/1, 31/1, 8/5, 31/7, 7/8, 28/8, 2/10, 23/10) 
1 st planeringsmöte inför KM på TÄS nivå 
4 st ordinarie sektorsmöten (6/3, 3/4, 20/11) 
1 st Distriktstävlingsmöte har vi deltagit på. 

Utbildning, ansvarig Susanne Persson 

Jobba på att få 2 (allra minst 1st) ny 
tävlingsledare bruks examinerad under 
2012 

Gunilla och Bert går utbildning och kommer examineras under 
2013 

Jobba på att få 1-2 domare examinerade 
under 2013 

Detta mål går över åtminstone till 2014. 

Jobba på att få fler tävlingsledare lydnad 3-4, Susanne H, Åsa L och Susanne P, anmälda till kurs som 
kommer starta i början av 2013 

Spårläggarkurs som Jerker Linnerborg 
kommer att leda 

Hölls och spårläggarna var klara och la lägreklassspåren. 

Vidareutbilda sektorns medlemmar 
tävlingsmässigt 

En föreläsning anordnades ”att lyckas för tävling ” med Annika W, 
Ställdes in pga för få deltagare anmälda. 

Två kurser i Tävlingslydnad har initierats utav sektorn, en av dem 
utfördes.  
En kurs i brukslydnad har precis beställts med start 2013 februari. 
Tävlingslydnadsjour varannan måndag har utförts under hela året 
(förutom juli och augusti) av Susanne P och Susanne M. 
Spårträffar har utförts vid 4-5 gånger under våren av Helena H-H. 

Vi har aktivt gått ut på kurserna för att hitta funktionärer bl.a. som 
spårläggare men även som skrivare för att öka intresset för 
tävlandet bland de lite nyare medlemmarna. 

 Dessutom har vi utbildat en tävlingssekreterare, Åsa som nu under 
Nacka Cup börjat utbilda IngMarie så under 2013 har vi dubblerar 
resurser för denna syssla. 

 

Skotträning, ansvarig Bert Holmberg 

Skottträning startade under mars 2012 på måndagar kl. 18.00 alt. söndagar beroende på dagsljus, 
uppehåll juli, samt avslutades i november. Totalt har vi tillhandahållit 23 träningstillfällen med skott. 

Inköp  

(avvaktar information från Åsa/Cattis angående uppföljning av budget) 
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Webben, ansvarig Karin Romdahl i samarbete med webmaster 

Info om tävlingar ska bli tydligare och på ett enhetligt 
sätt 

Detta är utfört. 

På sektorsidan ska finnas info om sektorns 
ansvarsområden, vem som gör vad, samt hur man 
kommer i kontakt med oss. 

Delvis utfört, tas med under 2013 

Uppdatera sektorsida med info om kontaktperson 
tävlingskansli, funktionärer, m.m. + mycket mer. 

Detta har vi påbörjat men kommer i mål med denna 
uppgift under 2013. 

 

Stipendieligan och vandringspriser, ansvarig Gunilla Stare 

Fortsatt förbättring  

Löpande hantering  

Gunilla ska även ordna fototavlor på våra 
tävlingsekipage 

Fotografier på våra tävlingslydnadsekipage finns 
uppsatt på klubben för utvärdering. Innan vi gör 
likadant på brukssidan. Denna punkt har aldrig legat 
på Gunilla utan utfört av Susanne och Karin. 

 

Underhåll 

Nya Gömslen har införskaffats inför tävlingen. Vi har numera 2 st ”vintersandlådor” för detta ändamål. 

Att jobba vidare med, bl.a. följande 

● Vi har påbörjat och landat delar av vår organisatoriska förändring med att respektive 
sektorsrepresentant har ett givet ansvarsområde, funktionsbeskrivningar kommer skrivas under 2013. 

● Annika har hjälpt till i arbetet med de nya utskotten TÄS och Susanne har suttit med på HUS möterna 
som bruks och lydnads sektor deltagare. 
 
Flyttas över till 2013 

● Förbättring av planerna och dess skötsel. 

● Få upp en riktig träningsstege (den lilla i trä är trasig) alt. laga den trasiga. 

● Förbättrad dokumentation av klubbens tävlingsekipage  

● Utarbeta och införskaffa nytt “lottningsgodis” till Nacka Cup som marknadsför tävlingen 

● Uppdatera dokumentation och funktionärslistor till våra tävlingar 

● Gömslen vid lydnadsplanerna 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nacka	  Brukshundklubb	  
	  www.nackabk.com	  

 

 

 Tjänstehundssektorn 

Tjänstehundsansvariga i Stockholmsklubbarna har kontinuerliga träffar för att informera vad som är på gång i 
form av kurser, förändringar i verksamheten, planering vad gäller DM.  
Vad gäller DM blev det inga bra placeringar för Stockholms del.  
Det har blivit en del nya patrullhundsekipage certifierade och utbildningar pågår inom Stockholmsområdet!  
 
Genomfört under år 2012 
 
För hundungdom har det anordnats filmvisning angående patrullverksamheten. 
Tanken var att anordna en prova-på-helg men det blev en prova-på-dag med egna hundar. 
Deltagarna använde sina egna hundar och gjorde olika uppgifter som ingår i patrullhundsverksamheten. 
Hundföraren skulle få se hur hunden reagerade och agerade i olika situationer såsom spårupptag från en stig, 
vind- och ljudmarkering vid patrullering. Hundar och förare fick sätta sig på rad för att göra en ”Fast 
bevakning” då en person rör sig i skogen skymd från ekipagen. Hur vaken är min hund? Vad kan den och hur 
läser jag den?  
Dagen avslutades med att hundar och förare delades in i olika lag och fick till uppgift att leta rätt på en person 
som försvunnit i skogen och låg gömd. Det fanns dessutom två personer som också rörde sig i skogen och 
skulle försöka upptäcka de olika ekipagen. Detta för att uppmärksamma hur jag uppför mig och rör mig i 
skogen i ett mycket speciellt uppdrag. 
Det gäller att samarbeta, röra sig försiktigt och verkligen lita på och läsa sin hund. Dessutom kunna ha koll på 
terrängen! 
 
Det var en bra och givande dag med många AHA-upplevelser! 
 
Sussie Hedlund hade fixat och ordnat det hela galant med alla sina kontakter så att vi fick denna dag att 
fungera. Även lånat in folk från militära och dessutom fick vi alla en härlig lunch.  
 

 

 

 Rasutvecklingssektorn 

Tre stycken MH utförda 18 hundar har utfört MH. Målet var tre stycken MH. 
Vi har fått tillskott på fyra A-Figgar och fem B-Figgar som utbildats under hösten. Vi har inköpt material till MH-
banan bl.a cape till avståndsleken och lekföremål. 

 

 

 Mark och Stuga sektorn 

Denna sektor hade som önskemål att få flera aktivia in i sektorn men även detta år lyckades man inte med 
detta. Sektorn består av Hans Berg, Annette Ståhl och Susanne Holm. Med förhoppning om att fler går in i 
sektorn nästa år. 
 
Sektorn jobbar tajt med styrelsen med klubbens underhåll och mer om detta står i styrlesens berättelse. 
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Webb 

I januari, direkt efter trettonhelgen, 2012 lanserades ett bokningssystem för kurser. Första månaden gav en del 

små bekymmer, men barnsjukdomarna är nu borta. 

I februari hade vi ett dataintrång och vi förlorade allas konton. Web-hotellet har rutiner för att ta backup men 

det visade sig att denna inte hade fungerat just den perioden. Alla kursbokningar som hade gjorts fanns kvar 

och ca en tredjedel av kontona fanns utskrivna och kunde återskapas. Information gick ut och många hörde av 

sig och fick hjälp att skapa nya konton.  

I övrigt har inte hemsidan gjorts om något. Många nyheter publiceras numera på klubbens Facebook-sida och 

det tycker jag att vi ska fortsätta med. Det blir alltid snabbare att nå ut på det viset, men det har också sina 

risker. Vi får inte glömma att det är ordföranden som är ansvarig utgivare både för tryckt material och det som 

visas på hemsidan och Facebook. Alla bör därför ha i åtanke att inte skriva något som kan verka stötande eller 

leda till bråk mellan medlemmar. 

Statistik för bokningssystemet 

Hittills i år har det skapats drygt 40 nya konton per månad och såhär mot slutet av året är vi uppe i över 440 

stycken.  

Det har gått ut över 350 kallelser till kurs under året, men då har några kurser varit tvungna att ställas in pga 

för få bokningar. Administrationen av kurser och kallelser går nu snabbare eftersom en hel del är 

automatiserat. 

Kurskansliet har fått en funktion i systemet som underlättar att lägga upp en ny kurs på hemsidan och även en 

funktion för att stämma av betalningar mot Plusgirot där en lista på förfallodatum visar vilka som ligger sent 

med betalningen. Ett påminnelsemail kan skickas ut till deltagaren och om denne inte svarar eller betalar in så 

kan kurskansliet avboka deltagaren och nästa reserv får direkt en kallelse. Totalt har det gått ut 60 

påminnelser sedan funktionen tagits fram, vilket motsvarar ca 78 000 kr i annars förlorade intäkter. 

 

  

Kök 

Köket har rullat på under året med Annette Ståhl som ansvarig vad det gäller inköp.   
Bemanning under tävlingar och andra större aktiviteter har gått jätte bra. Genom förfrågning på vår FB sida har 
många nya frivilliga tillkommit. 
Under hösten hade även LydnadBruks sektorn en köksansvarig som hjälpte till under tävlingar vilket 
underlättade mycket. Tyvärr är hon inte kvar och vi står med öppen famn och välkomnar nya förmågor. 
  
Fortfarande tror vi inte att allt betalas som tas i köket eller att de som får skriva upp gör det. Det är otroligt 
viktigt. Vi kommer aldrig få upp någon lönsamhet utan gå back om det inte blir en förändring. 
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Hus	   	   	   	   	    

INSTRUKTÖRER 

SBK lärare: Olle Bernhardtz.  

Instruktörer: Ann Magnuson, Anna Björsson, Annette Ståhl, Cecilia Carlsson, Cecilia Hjortsten, Eva Gille, Gisela 
Hampl, Helena Hildebrand, Helena Swahn, Inger Larsson, Isa Persson, Johanna Strand, Lars Magnuson, Linda 
Granqvist Andersson, Lotta Zanderholm, Marie Hellberg, Maud Steinrud, Nina Svensson, Olle Bernhardtz, 
Susanne Persson, Ulrika Lüning, Veronica Räntfors. 

Instruktörselever: Malin Sjöberg, Mikaela Neiglick , Olivia Kiluk, Sara Jansson. 

HUNDÄGARUTBILDNING  HT VT  
      
Valp   3 3  
Unghund   3 4  
Allmänlydnad   3 2 
Grundkurs   0 1  
Förberedande tävlingslydnad  2 4  
Tävlingslydnad, inhyrda instruktörer 0 2  
Prova på agility   1 1  
Grundkurs agility  1 2 
Fortsättningskurs agility  0 1 
Förberedande tävlingskurs agility 1 0 
Tävlingskurs agility  0 1 
Grundkurs rallylydnad  2 1 
Rallylydnad fortsättning  1 0 
Grundkurs spår   1 0 
Introduktion sök  1 0 
Gå i koppel till vardags  1 2 
Kantarellsök, inhyrd instruktör  1 0 
Klickerkurs   0 1 
Viltspår, inhyrd instruktör  1 0 

TOTALT   22                   25 

Inhyrda instruktörer 

Britt Larsson, Cecilia Karlström, Frida Binette, Inga-lill Svahn. 

Måndagsjour 

Helgfria måndagar 19.00 – 20.00 anordnades måndagsjouren, halva höstterminen varannan måndag. Detta är 
en öppen träning för Nacka BKs samtliga medlemmar och jouren leds av planvärdar. 

Utbildning 

All utbildning har skett i samverkan med Studiefrämjandet. 

Instruktörsutbildning 

Susanne Persson examinerades som allmänlydnadsinstruktör våren 2012. 
Annette Ståhl examinerades som SBK-instruktör december 2012. 

Övrigt 

Arbetsgruppen ha träffas sex gånger. 
HUS-möten har genomförts fyra gånger. 
Övrig information har skett via mail. 
Olle Bernhardtz har deltagit i SBK Stockholmsdistriktets utbildningsträffar. 
Fisksätraprojektet, instruktörer Cecilia Carlsson och Lars Magnuson. 
Hund för alla, ansvarig Ann Magnuson. 
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Styrelsen	  vil	  framföra	  ett	  stort	  tack	  till	  funktionärer	  och	  aktiva	  medlemmar	  för	  den	  tid	  och	  det	  arbete	  
som	  nedlagts	  under	  det	  gångna	  året.	  

Styrelsen	  vill	  även	  tacka	  Nacka	  BK:s	  sponsorer	  för	  välvilligt	  stöd	  under	  året.	  

	  

Nacka	  i	  februari	  2013.	  

	  

	  

Annette	  Ståhl	   	   Lars	  Magnusson	   	   Catharina	  Sandin	  
Ordförande	   	   Vice	  Ordförande	   	   Kassör	  

	  

	  

Peter	  Karlsson	  	   Ann	  Carlsson	   	   	   Patrik	  Gunnarsson	  
Ledamot	   	   Ledamot	   	   	   Ledamot	  

	  

	  

Susanne	  Mickelsson	   Sara	  Jansson	  
Suppleant	   	   Suppleant	  

	  

	  

Susanne	  Holm	  
Sekreterare	  
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Verksamhetsberättelse	  2013	  
Styrelsen	  för	  Nacka	  brukshundklubb	  avlämnar	  följande	  berättelse	  för	  verksamhetsåret	  2013.	  

	  

Styrelsens	  sammansättning	  

Ordförande	   Annette	  Ståhl	  
Vice	  Ordförande	   Susanne	  Holm	  
Sekreterare	  	   Carin	  Segerström	  
Kassör	   Catarina	  Sandin	  
Ledamot	   Åsa	  Hallgren	  	  
Ledamot	   Kia	  Lundell-‐Sörberg	  
Ledamot	   Patrik	  Gunnarsson	  
Suppleant	   Jerker	  Linnerborg	  
Suppleant	   Sara	  Jansson	  
	  
Revisorer	  
	  
Ordinarie	   Lars	  Bernhardtz	  ,	  Ann	  Carlsson	  
	   	   	  
Suppleant	   Inga-‐Lill	  Svahn,	  Maria	  Holmlund	  

Sektoransvariga	  

Agility	  	   Lotta	  Zanderholm	  
Rally	   	   vakant	  
Brukslydnad	   Susanne	  Persson	  	  vår	  -‐13	  från	  hösten	  -‐13	  Gunilla	  Stare	   	   	  
Tjänstehund	   Sussie	  	  Hedlund	  
Rasutveckling	  	   Gunilla	  Berg	  
Hundägarsektorn	  	   Olle	  Bernhardz	  tidig	  vår	  -‐13,	  från	  hösten	  Susanne	  Persson	  
Kök	   	   Vakant	  tills	  jan	  -‐14	  då	  Inger	  Larsson.	  	  
Mark	  &	  Stuga	   Hans	  Berg	  

	  

Sammanträden	  fr.o.m.	  130221	  
11	  styrelsesammanträden	  och	  2	  medlemsmöten.	  

Medlemsantal	  
Antalet	  medlemmar	  i	  klubben	  var	  30/12	  2013,	  582	  st	  

Hedersmedlem	  	  
Olle	  Bernhardtz,	  Ove	  Moström	  och	  Torbjörn	  Vrethammar	  

Ekonomi	  
Se	  separat	  balans	  och	  resultaträkning.	  
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Styrelsens	  berättelse	  

2013	  	  
Ytterligare	  nya	  medlemmar	  har	  tillkommit	  och	  engagerat	  med	  en	  härlig	  vilja	  och	  glöd	  	  
tillsammans	  med	  våra	  ”gamla”	  medlemmar	  och	  alla	  BEHÖVS	  det	  ska	  ni	  känna!	  
	  
Under	  2013	  har	  vi	  skickat	  fler	  funktionärer	  på	  utbildning	  som	  gynnar	  klubben	  och	  de	  olika	  
sektorerna.	  Vi	  fick	  bla	  2	  nya	  lydnads-‐	  tävlingsledare,	  1	  	  domare	  i	  lydnad,	  5	  nya	  A-‐figgar,	  under	  våren	  
blir	  även	  3	  testledare	  för	  BPH	  klara	  och	  1	  BPH	  beskrivare.	  På	  instruktörsidan:	  blir	  1	  rallyinstruktör	  klar	  
och	  2	  st	  allmänlydnadinstruktörer	  samt	  3	  st	  tävlingsinstruktörer	  lydnad/bruks	  till	  elit.	  
	  
Våra	  sektorer	  och	  funktionärer	  har	  gjort	  ett	  strålande	  arbete	  under	  året.	  Ett	  smidigt	  tillträde	  gjordes	  i	  
höstas	  i	  Lydnad/Bruks	  sektorn	  då	  Susanne	  Persson	  	  som	  innan	  var	  sammankallande	  gick	  över	  till	  HUS	  
sektorn	  för	  som	  sammankallande	  där.	  Tog	  över	  gjorde	  Gunilla	  Stare	  tillsammans	  med	  sektorn.	  Under	  
året	  har	  vi	  efterfrågat	  en	  samankallande	  för	  Rallysektorn	  men	  inte	  fått	  någon.	  Däremot	  togs	  initiativ	  
från	  våra	  rallyaktiva,	  som	  kallade	  till	  ett	  allmänt	  möte	  bland	  Rallyintresserade	  på	  klubben	  och	  
organiserade	  upp	  inför	  kurser	  och	  öppna	  träningar.	  
	  
Kommunen	  har	  hittills	  hållit	  sitt	  löfte	  om	  att	  inte	  tippa	  snö	  på	  våra	  planer	  och	  det	  är	  vi	  mycket	  glada	  
för.	  I	  höstas	  skrev	  styrelsen	  och	  Nacka	  HU	  en	  förfrågan	  till	  kommunen	  om	  de	  kunde	  bidra	  till	  en	  ny	  el	  
ljusslinga.	  De	  tog	  det	  glädjande	  beslutet	  att	  stå	  för	  en	  helt	  ny	  slinga	  med	  nya	  stolpar	  och	  därefter	  
även	  stå	  för	  allt	  ansvar	  och	  kostnader	  för	  slingan.	  Nacka	  BK	  och	  Nacka	  HU,	  tackar	  vår	  fina	  kommun.	  
	  
2	  stora	  städ	  och	  röjdagar	  under	  året	  och	  även	  nersågning	  av	  sly	  för	  att	  göra	  slingan	  framkomlig.	  
Under	  dessa	  tillfällen	  har	  klubben	  bjudit	  medlemmarna	  på	  mat	  och	  vi	  tackar	  för	  stor	  uppslutning	  och	  
trevliga	  dagar.	  
	  
Under	  senvåren	  sattes	  ytterligare	  belysning	  upp	  på	  planerna,	  en	  ny	  stolpe	  med	  belysning	  och	  även	  ny	  
belysning	  på	  parkeringen.	  Under	  försommaren	  bytte	  vi	  till	  helt	  nytt	  altangolv.	  
	  
Klubben	  har	  även	  investerat	  i	  nya	  bord	  och	  bänkar	  på	  altanen	  och	  runt	  planerna.	  	  Gräsklippning	  har	  vi	  
lagt	  ut	  och	  betalat	  för.	  	  
	  
Ytterligare	  arbete	  har	  krävts	  med	  vår	  vattentank	  och	  det	  har	  hittills	  inte	  frusit	  i	  år.	  	  
	  
Under	  året	  har	  vi	  glädjen	  att	  säga	  att	  det	  tagit	  fart	  på	  klubbens	  tävlingar.	  Agility,	  Bruks	  o	  Lydnad,	  (de	  
senare	  2	  även	  inomhustävlingar).	  	  
	  
Hemsidan	  är	  ständigt	  under	  utveckling	  .	  
	  
Styrelsen	  har	  under	  året	  haft	  11	  st.	  ordinarie	  styrelsemöten	  samt	  2	  st.	  medlemsmöten.	  På	  
medlemsmötet	  i	  november	  bjöd	  vi	  på	  uppskattat	  julbord	  med	  stor	  närvaro.	  
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En	  enig	  styrelse	  som	  är	  mycket	  stolta	  över	  sina	  medlemmar	  och	  sektorer,	  och	  tycker	  samarbetet	  i	  
styrelsen	  har	  varit	  mycket	  bra	  och	  roligt!	  
	  
	  
	  
	  

	  

	  

Sektorernas	  berättelser	  

Mark	  och	  Stuga	  
	  
Under	  året	  har:	  

• Fortsatt	  arbete	  med	  vattentanken.	  
• Ny	  lampa	  på	  klubbstugan	  
• Rastslingans	  lampor	  har	  bytts	  vid	  flertalet	  tillfällen.	  Samt	  lagning	  av	  slingan.	  
• Påfyllning	  till	  vår	  vattentank	  löpande	  under	  året.	  
• Gräsröjning,	  klippning,	  bortforsling	  av	  sopor.	  
• Röjning	  i	  bodar	  av	  verktyg	  och	  material.	  
• Påbörjat	  bygge	  av	  utomhushundburar	  som	  ska	  färdigställas	  i	  sommar	  -‐14.	  
• Byte	  av	  trasig	  vattenpump	  i	  stugan.	  
• 2	  fina	  blomlådor	  har	  byggts.	  

	  

	  
HUS	  

Inledning	  
En	  omorganisation	  av	  HUS	  genomfördes	  under	  våren	  2013.	  Då	  styrelsen	  tagit	  beslut	  på	  att	  skapa	  
samma	  typ	  av	  arbetsform	  för	  alla	  sektorer.	  Under	  våren	  tog	  styrelsen	  på	  sig	  rollen	  som	  samordnare	  
för	  att	  sätta	  den	  nya	  arbetsformen	  och	  i	  september	  utsågs	  Susanne	  Persson	  till	  samordnare	  av	  
sektorn.	  I	  sektorn	  ingår	  följande	  deltagare:	  
	  
Susanne	  Persson	   Ann	  Magnusson	   Tina	  Löchen	  
Caroline	  Larsson	   Kia	  Lundell	   Åsa	  Edesten	  
Ulrika	  Hallberg-‐Lünning	  	   Annette	  Ståhl	   Jenny	  Nielsen	  
Susanne	  Martinez	   	   	  
	  

Jourträning	  
Jourträning	  har	  hållits	  under	  vår	  likväl	  som	  höst	  varannan	  vecka.	  Varje	  jourträning	  har	  haft	  en	  
dedikerad	  planvärd.	  
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Projekt	  i	  samhället	  
Även	  i	  år	  kan	  vi	  stolt	  informera	  om	  de	  två	  projekt	  Nacka	  Brukshundsklubb	  kör	  för	  samhällets	  räkning.	  
	  
Fisksätraprojektet:	  Ansvariga	  instruktörer	  Lars	  Magnusson	  och	  Cecilia	  Carlsson.	  Ett	  projekt	  i	  
samverkan	  mellan	  klubben,	  Bostadsföretag,	  polisen	  i	  Fisksätra	  för	  att	  främja	  ett	  aktivt	  hundägarskap	  i	  
bostadsområdet.	  	  LASSE	  HJÄLP	  
	  
Hund	  för	  alla:	  Ansvarig	  instruktör	  Ann	  Magnusson,	  ett	  projekt	  i	  samverkan	  mellan	  kommunen	  och	  
klubben.	  Där	  barn	  med	  funktionsnedsättningar	  får	  möjlighet	  att	  interagera	  med	  hundar.	  	  	  	  
	  
Instruktörer	  
Följande	  instruktörer	  har	  varit	  verksamma	  under	  året:	  
Olle	  Bernhardtz	   Ann	  Magnusson	   Ulrika	  Hallberg-‐Lünning	  
Inger	  Larsson	   Lotta	  Zanderholm	   Isa	  Pehrsson	  
Helena	  Hildebrand	   Linda	  Granqvist	  Andersson	   Veronica	  Räntfors	  
Johanna	  Strand	   Anna	  Björsson	   Susanne	  Persson	  
Cecilia	  Hjortsten	   Annette	  Ståhl	   Lars	  Magnusson	  
Cecilia	  Carlsson	   Ingalill	  Swahn	  (extern)	   Lotta	  Linusson	  (extern)	  
Eva	  Solstrand	  (extern)	   	   	  
	  
Följande	  Instruktörselever	  har	  varit	  behjälpliga	  under	  året	  
	  
Caroline	  Larsson	   Kia	  Lundell	   Olivia	  Kiluk	  
Annie	  Gunnarsson	   Jenny	  Nielsen	   Åsa	  Edesten	  
Susanne	  Martinez	   	   	  
	  
	  
Vi	  tackar	  alla	  våra	  instruktörer	  och	  elever	  för	  ett	  gott	  arbete	  under	  2013	  och	  hoppas	  på	  fortsatt	  
samarbete	  under	  2014.	  
	  
Under	  2013	  har	  vi	  också	  startat	  upp	  följande	  personer	  på	  instruktörsutbildningar	  
	  
Caroline	  Larsson	   Allmänlydnadsinstruktör	  examination	  maj	  2014	  
Kia	  Lundell	   Allmänlydnadsinstruktör	  examination	  maj	  2014	  
Susanne	  Martinez	   Tävling	  och	  Brukslydnadsinstruktör	  examination	  mars	  2014	  
Annette	  Ståhl	   Tävling	  och	  Brukslydnadsinstruktör	  examination	  mars	  2014	  
Susanne	  Persson	   Tävling	  och	  Brukslydnadsinstruktör	  examination	  mars	  2014	  

Rallylydnadsinstruktör	  examination	  februari	  2014	  
	  
Vi	  önskar	  er	  lycka	  till	  på	  kurs	  och	  examination	  och	  ser	  fram	  emot	  att	  få	  dra	  erfarenhet	  av	  er	  kunskap	  
under	  2014	  och	  lång	  tid	  framöver.	  
	  
	  
	  
Kursverksamheten	  
Under	  2013	  har	  totalt	  48	  kurser	  ägt	  rum.	  Totalt	  har	  17	  instruktörer	  varit	  aktiva	  inom	  klubben	  varav	  3	  
inhyrda.	  Antal	  kurser	  är	  praktiskt	  taget	  konstant	  sedan	  2012	  men	  fler	  kurser	  har	  hållits	  av	  klubbens	  
egna	  instruktörer.	  Efterfrågan	  är	  dock	  större	  än	  utbudet	  och	  några	  av	  våra	  nuvarande	  instruktörer	  
drar	  ett	  stort	  lass.	  
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Följande	  kurser	  har	  ägt	  rum	  
	  
Typ	  av	  kurs	   VT	   HT	  
Grundkurser	   	   	  
Valpkurs	   3	   3	  
Unghundskurs	   1	   6	  
Allmänlydnadskurs	   2	   4	  
Allmänlydnad	  Fortsättning	   	   1	  
Lydnad	   	   	  
Förberedande	  Tävlingslydnad	   1	   	  
Tävlingslydnad	  klass	  1	   	   1	  
Tävlingslydnad	  klass	  2	   1	   	  
Brukslydnad	   1	   	  
Brukslydnad	  fortsättning	   	   1	  
Special	  bruks	   	   	  
Bruks/Appellkurs	   1	   	  
Rapportkurs	   1	   	  
Spårkurs	   1	   	  
Sökkurs	   1	   	  
Brukslydnad/Spår	   	   1	  
Agility	   	   	  
Grundkurs	   2	   1	  
Fortsättning	   1	   1	  
Fartkurs	   1	   	  
Förberedande	  tävlingskurs	   1	   	  
Tävl.kurs	  	   1	   1	  
Rallylydnad	   	   	  
Nybörjare	   1	   	  
Prova	  på	   	   	  
Spår	   2	   	  
Agility	   1	   1	  
Övrigt	   	   	  
Pensionärskurs	   1	   	  
Aktiveringskurs	   1	   	  
Core	  kurs	   	   1	  
Koppelgång	   	   1	  
	   	   	  
Totalt	  antal	  kurser	   25	   23	  
	  

	  
	  

Agility	  

Agilitysektorn	  har	  haft	  fem	  protokollförda	  möten	  under	  2013.	  	  
Aktiva	  medlemmar	  under	  året:	  
Linda	  Granqvist	  Andersson	   Kickan	  Karlsson	  ,	  Anna	  Björsson,	  Isa	  Pehrson,	  Carina	  Tolstad,	  	  
Marie	  Hellberg,	  Lotta	  Zanderholm	   	   	  	  
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Följande	  aktiviteter	  har	  anordnats	  :	  
	  

• Kurser	  
Två	  prova	  på	  Agility,	  en	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten.	  
Tre	  intagningsprov	  till	  grundkurs,	  två	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten.	  
Tre	  grundkurser,	  två	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten	  
Två	  fortsättningskurs	  en	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten	  
En	  förberedande	  tävlingskurs	  under	  våren	  
Två	  tävlingskurser	  med	  inhyrd	  instruktör,	  Annica	  Aller,	  en	  under	  våren	  och	  en	  under	  hösten.	  
En	  ”fart”	  kurs	  med	  inhyrd	  instruktör,	  Eva-‐Marie	  Wergård,	  under	  våren.	  
	  
• Tävlingar	  
En	  officiell	  klass	  1	  tävlingen	  hölls	  på	  klubben	  den	  27	  april	  med	  215	  starter,	  Lotta	  Zanderholm	  
var	  tävlingsledare.	  En	  officiell	  klass	  2	  tävling	  samt	  en	  öppen	  hoppklass	  hölls	  på	  klubben	  den	  
14	  september	  med	  187	  starter,	  Kickan	  Karlssson	  var	  tävlingsledare.	  
	  
• Jourträning	  
Under	  året	  har	  vi	  arrangerat	  fyra	  öppna	  träningstillfällen,	  tre	  under	  våren	  och	  en	  under	  
hösten.	  
	  
• KM	  
KM	  anordnades	  den	  1	  juni	  med	  23	  startade	  ekipage.	  Small	  klassen	  vanns	  av	  Malin	  Bengts	  
med	  Siri,	  medium	  klassen	  vanns	  av	  Karin	  Neuhaus	  med	  Maiden	  och	  large	  klassen	  vanns	  av	  
Linda	  Granqvist	  Andersson	  med	  Bingo.	  Total	  Klubbmästare	  i	  Agility	  2013	  blev	  Linda	  Granqvist	  
Andersson	  med	  Bingo	  
	  
• Träningstävlingar	  
Sektorn	  har	  under	  våren	  anordnat	  två	  träningstävlingar.	  
	  
• Träning	  
Det	  har	  funnits	  en	  träningsgrupp	  på	  torsdagar	  under	  våren	  och	  onsdagar	  under	  hösten	  för	  de	  
som	  har	  gått	  grundkurs	  i	  agility	  eller	  har	  motsvarande	  kunskaper.	  I	  genomsnitt	  har	  det	  varit	  
mellan	  5	  och10	  personer	  vid	  varje	  tillfälle.	  
Från	  november	  2012	  till	  mars	  2013	  hyrde	  agilitysektorn	  Ponnystall	  Stockholms	  ridhus	  i	  
Lemshaga	  för	  inomhusträning.	  Ca	  20	  medlemmar	  tränade	  mot	  avgift	  2-‐3	  gånger	  i	  veckan	  i	  
ridhuset.	  	  	  	  
	  
• Hinderpark	  
Hinder	  inköp	  som	  gjordes	  under	  våren	  var	  ett	  nytt	  långhopp,	  en	  6	  meters	  tunnel,	  två	  nya	  
hopphinder,	  8	  sandsäckar	  samt	  nya	  nummerskyltar.	  Viadukten	  målades	  en	  gång	  i	  våras.	  Vi	  
hade	  en	  hinderfixardag	  i	  juni	  då	  vi	  bytte	  ut	  matta	  och	  bräda	  på	  gungan	  och	  A-‐hindret.	  Stort	  
tack	  till	  alla	  som	  hjälpte	  till!	  
	  
• Övrigt	  
Lotta	  Zanderholm	  har	  medverkat	  på	  3	  möten	  under	  året	  som	  har	  arrangerats	  av	  Stockholms	  
distrikts	  agility	  grupp.	  
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Huvudmannaskapet	  för	  Agilityn	  flyttade	  från	  SBK	  till	  SKK	  under	  hösten	  2013.	  
Vi	  hade	  öppet	  agility	  möte	  den	  4/11	  med	  12	  deltagare	  innan	  vi	  flyttade	  agility	  hindren	  till	  
vinterns	  ridhusträning	  i	  Ponnystallet	  Lemshaga.	  
	  
	  
	  
• Utbildning	  
Lotta	  Zanderholm	  var	  observatör	  på	  en	  Agility	  kurs	  och	  föreläsning	  för	  instruktörer	  av	  Camilla	  
Brundin	  30	  november	  i	  Hundhallen	  i	  Haninge.	  Där	  den	  praktiska	  biten	  var	  handling	  av	  den	  
egna	  hunden	  i	  olika	  kombinationer	  och	  teorin	  var	  inriktad	  på	  osäkra	  hundar	  inom	  agility	  
träning.	  
	  
	  

	  

	   RUS	  	  

Under	  året	  har	  fyra	  MH	  genomföts,	  den	  sista	  för	  året	  var	  den	  16/11.	  Det	  planerades	  att	  genomföra	  
tre	  MH,	  men	  av	  olika	  anledningar	  blev	  det	  fyra.	  Under	  våren	  har	  MH-‐banan	  kollats	  upp	  och	  rensats	  
från	  sly	  m.m.	  En	  B-‐figge	  	  har	  utbildats	  i	  augusti	  vilket	  blir	  en	  välkommen	  resurs.	  Troligen	  blir	  det	  ngt	  
enklare	  att	  genomföra	  MH	  i	  framtiden	  med	  detta	  tillskott.	  MH	  mtrl	  har	  köpts	  in	  under	  perioden,	  så	  
det	  även	  täcker	  nästföljande	  år.	  	  

Nacka	  BK	  har	  ansökt	  om	  att	  få	  arragera	  BPH	  och	  om	  vi	  får	  ok	  att	  vi	  då	  kommer	  införskaffa	  en	  bana	  .	  

	  

Kök	  

Köket	  har	  rullat	  på	  under	  året	  med	  Annette	  Ståhl	  som	  ansvarig	  vad	  det	  gäller	  inköp.	  
Bemanning	  under	  tävlingar	  och	  andra	  större	  aktiviteter	  har	  gått	  jättebra.	  Genom	  förfrågningar	  på	  vår	  
FB-‐sida	  har	  bemanningen	  lösts	  på	  ett	  bra	  sätt.	  Ny	  köksansvarig	  Inger	  Larsson	  fro	  m	  januari	  2014.	  	  
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Bruks	  och	  lydnad	  

	  

Deltagare	  i	  sektorn	  per	  31	  dec.	  
	  
Karin	  Romdahl,	  Susanne	  Stefansson	  Martinez,	  Christel	  Widén,	  Bert	  Holmberg,	  Gunilla	  Stare,	  Åsa	  
Lundbergh,	  Helena	  Högberg-‐Holm.	  
	  
Sammankallande	  under	  årets	  första	  del	  har	  varit	  Susanne	  Persson.	  Fr.o.m.	  hösten	  har	  
sammankallande	  varit	  Gunilla	  Stare	  
	  
Nacka	  BK:s	  auktoriserade	  tävlingsfunktionärer	  (lydnad	  &	  bruks)	  2013:	  
Annette	  Ståhl,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad	  
Annika	  Westerlund,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad	  
Bert	  Holmberg,	  auktoriserad	  tävlingssekreterare,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad	  och	  bruks	  
Gunilla	  Stare,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad,	  lydnadsdomare	  2L	  
Susanne	  Holm,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad	  
Åsa	  Lundbergh,	  auktoriserad	  tävlingssekreterare,	  auktoriserad	  tävlingsledare	  i	  lydnad.	  
	  
VISION	  
	  
Inom	  Brukslydnad	  har	  vi	  fått	  mål	  på	  oss,	  från	  styrelsen,	  att	  bibehålla	  antalet	  medlemmar	  och	  i	  
framtiden	  troligen	  även	  öka	  medlemsantalet.	  	  
	  
Detta	  uppnår	  vi	  på	  många	  olika	  vägar.	  Det	  vi	  valt	  att	  satsa	  på	  under	  2013	  år	  är:	  
	  
•	  Tydliggöra	  att	  vi	  satsar	  på	  våra	  tävlingar,	  Vi	  utbildar	  tävlingsledare,	  funktionärer	  och	  ser	  till	  att	  ha	  
högklass	  på	  service	  före,	  under	  och	  efter	  tävlingarna.	  Detta	  ska	  genomsyras	  hela	  vägen	  från	  det	  den	  
tävlande	  får	  sin	  tävlings	  PM	  till	  våra	  tävlingar/prov,	  svänger	  in	  på	  klubben,	  tills	  de	  lämnar	  klubben	  
eller	  dess	  aktivitet.	  De	  ska	  vilja	  komma	  tillbaka.	  
	  
•	  Göra	  en	  ”marknadsplats”	  av	  våra	  tävlingar	  och	  våra	  ekipage.	  Man	  ska	  veta	  vilka	  som	  tävlar	  för	  
Nacka	  Brukshundsklubb,	  men	  också	  bli	  påmind	  om	  vilken	  klubb	  man	  tävlar	  på.	  	  
	  
•	  Ge	  de	  tävlande	  alternativ	  träning,	  både	  i	  kursutbud,	  träningstävlingar,	  träningsgrupper	  samt	  
jourträningar.	  Våra	  tävlande	  medlemmar	  ska	  vilja	  hänga	  på	  klubben	  för	  det	  är	  där	  saker	  händer,	  de	  
får	  den	  hjälp	  de	  behöver,	  samt	  det	  är	  där	  man	  hittar	  det	  givande	  samtalet.	  
	  
Möten	  
	  
Vi	  har	  haft	  ett	  flertal	  möten	  under	  året.	  De	  har	  främst	  varit	  för	  att	  planera	  kommande	  tävling.	  
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TÄVLINGAR	  2013	  
	  
Lydnad	  
Datum	   klasser	   Antal	  tävlande	   Antal	  Nackaekipage	  

2013-‐01-‐26	   Lydnadstävling	  klass	  1	  och	  3	   34	   15	  
2013-‐02-‐02	   Lydnadstävling	  klass	  2	  och	  elit	   17	   3	  
2013-‐10-‐05	   Nacka	  Cup	   33	   8	  

Bruks	  
2013-‐04-‐20	   Sök,	  lägre–Elit	   Inställd	   	  	  
2013-‐09-‐01	   Sök,	  lägre–Elit	   Inställd	   	  	  
2013-‐09-‐22	   Spår	  appellklass	   5	   4	  
2013-‐11-‐10	   Spår/högre	   7	   1	  

	  
Tävlingsledare	  har	  under	  året	  varit:	  Annika	  Westerlund,	  Annette	  Ståhl,	  Bert	  Holmberg,	  Gunilla	  Stare,	  
Åsa	  Lundbergh	  och	  Susanne	  Holm.	  
	  
För	  andra	  året	  i	  rad	  började	  vi	  tävlingssäsongen	  med	  lydnadstävlingar	  i	  ridhuset	  i	  Velamsund.	  
Tävlingarna	  var	  både	  uppskattade	  internt	  likväl	  som	  externt.	  Vi	  höll	  till	  i	  Velamsundsridhus	  under	  två	  
lördagseftermiddagar/kvällar.	  	  
	  
KM	  i	  juni	  arrangerades	  tillsammans	  Nacka	  Hundungdom	  och	  det	  tävlades	  i	  agility,	  rally	  och	  lydnad.	  	  
	  
Nacka	  Cup	  genomfördes	  redan	  den	  5	  oktober	  och	  antalet	  deltagare	  har	  minskat	  och	  var	  33	  mot	  förra	  
årets	  52,	  vår	  analys	  till	  minskningen	  av	  deltagare	  är	  bl.a.	  

• Tävlingen	  låg	  väsentligt	  tidigare	  än	  normal	  
• I	  oktober	  är	  det	  fortfarande	  full	  fart	  på	  konkurrerande	  tävlingar	  i	  Lydnad,	  Bruks,	  Rally	  och	  

Agility	  för	  tävlande	  som	  tävlar	  i	  fler	  grenar.	  
• Tävlande	  förväntar	  sig	  att	  Cupen	  är	  i	  november.	  	  

	  
2013	  års	  prisbord	  var	  ett	  av	  de	  mest	  generösa!	  Varmt	  tack	  till	  alla	  fantastiska	  sponsorer.	  
	  
Vi	  har	  genomfört	  2	  tävlingar	  inom	  bruks	  där	  vi	  medvetet	  har	  lagt	  tävlingarna	  på	  söndagar	  då	  det	  
behövs	  en	  dag	  innan	  till	  planering	  av	  spår	  och	  ev	  sökruta.	  De	  båda	  planerade	  söktävlingarna	  fick	  
tyvärr	  ställas	  in	  pga	  för	  få	  anmälda.	  
	  
Appellspårtävlingen	  gick	  av	  stapeln	  som	  tradition	  i	  Evlinge.	  Fungerade	  fint	  och	  alla	  anmälda	  ekipage	  
fick	  möjlighet	  att	  starta.	  4	  Nacka-‐ekipage	  startade	  och	  två	  blev	  godkända.	  	  
	  
Vi	  har	  haft	  får	  första	  tävling	  i	  högre	  spår	  sedan	  flera	  år.	  Våra	  spårläggare	  gjorde	  ett	  fantastiskt	  jobb	  
och	  omvandlade	  lägrespår	  till	  högrespår.	  Vi	  lyckades	  få	  ut	  7	  väl	  fungerande	  högrespår.	  Särskilt	  tack	  
till	  spårläggarna	  för	  ert	  engagemang	  och	  arbete!	  Och	  inte	  minst	  Bert	  som	  samtidigt	  blev	  auktoriserad	  
Bruks-‐tävlingsledare.	  
	  
FUNKISMINGEL	  
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Våra	  funktionärer	  är	  en	  förutsättning	  för	  vår	  tävlingsverksamhet	  och	  därför	  anordnades	  
funktionärsmingel	  en	  fredagskväll	  i	  maj.	  Inbjudna	  var	  funktionärer	  och	  även	  deras	  respektive.	  Kvällen	  
inleddes	  med	  en	  mycket	  lyckad	  lagtävling	  där	  både	  hundar	  och	  förare	  prövades	  i	  olika	  oväntade	  och	  
ovanliga	  moment.	  Sedan	  följde	  en	  mycket	  lyckad	  grillkväll.	  Vi	  planerar	  att	  göra	  detta	  till	  en	  årligen	  
återkommande	  tradition.	  
	  
ANSVARSOMRÅDEN	  
	  
På	  tävlingar	  och	  andra	  arrangemang	  är	  alla	  i	  sektorn	  ofta	  med	  som	  funktionärer.	  Den	  verksamheten	  
kräver	  också	  mycket	  hjälp	  från	  alla	  klubbmedlemmar.	  
	  
För	  att	  underlätta	  sektorns	  löpande	  arbete	  har	  vi	  fördelat	  detta	  på	  olika	  ansvarsområden.	  OBS!	  Alla	  
ansvarsområden	  har	  ingen	  särskilt	  utsedd	  ansvarig.	  
	  

• Utbildning.	  	  
	  
Klubben	  har	  två	  nya	  auktoriserade	  tävlingsledare	  i	  lydnad	  –	  Åsa	  Lundbergh	  och	  Susanne	  Holm.	  
Bert	  Holmberg	  blev	  auktoriserad	  Brukstävlingsledare	  i	  och	  med	  vår	  Högrespårtävling	  i	  november.	  
Bert	  Holmberg	  har	  fortsatt	  utbildningen	  av	  spårläggare	  till	  högre	  spår.	  
Gunilla	  Stare	  blev	  auktoriserad	  lydnadsdomare,	  2L,	  i	  november.	  	  
	  

• Skotträning	  -‐	  Bert	  Holmberg	  
	  
Skotträning	  startade	  under	  mars	  2013	  på	  måndagar	  kl.	  18.00	  alt.	  söndagar	  beroende	  på	  dagsljus,	  
uppehåll	  juli,	  samt	  avslutades	  i	  november.	  	  
	  

• Material	  –	  Bert	  Holmberg	  	  
	  
Material	  till	  tävlingar	  såsom	  vittrings-‐	  och	  spårpinnar,	  markfärg,	  spån,	  apporter,	  koner,	  ammunition	  
osv.	  
	  

• Priser	  till	  tävlingar	  –	  Christel	  Widén	  m	  fl	  
	  
Vi	  har	  fortsatt	  att	  ha	  dom	  populära	  ljusstakarna	  som	  priser	  till	  pallplatserna.	  Förstapristagare	  
(lydnad)	  och	  uppflyttade	  (bruks)	  erhåller	  rosetteralternativt	  plaketter.	  Samma	  sak	  gäller	  LP	  och	  
Championat.	  
	  
Sponsorer,	  se	  nedan	  
	  

• Webben	  -‐	  Karin	  Romdahl	  i	  samarbete	  med	  webmaster	  
	  
• Info	  om	  tävlingar	  ska	  bli	  tydligare	  och	  på	  ett	  enhetligt	  sätt.	  
• På	  sektorsidan	  ska	  finnas	  info	  om	  sektorns	  ansvarsområden,	  vem	  som	  gör	  vad,	  samt	  hur	  man	  
kommer	  i	  kontakt	  med	  oss.	  
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• Uppdatera	  sektorsida	  med	  info	  om	  kontaktperson	  tävlingskansli,	  funktionärer,	  m.m.	  +	  mycket	  mer.	  
(Intranät)	  

	  
• Tävlings-‐	  och	  funkiskläder	  –	  Susanne	  Martinez	  

	  
Samordning	  av	  förslag,	  inköp	  och	  tryck.	  Arbetet	  med	  att	  hitta	  prisvärda	  och	  användbara	  alternativ	  
fortsätter.	  
	  

• Stipendieligan	  och	  vandringspriser	  -‐	  Gunilla	  Stare	  
	  
Löpande	  hantering,	  stipendieligan	  finns	  numera	  på	  Webben.	  
Stipendieligan	  2013	  –	  Berit	  Anderén	  och	  Mossa,	  4350	  poäng	  
2013	  års	  lydnadshund	  lkl	  1-‐2	  –	  Annika	  Westerlund	  och	  Arne	  183	  poäng	  (lkl2)	  
2013	  års	  appellekipage	  –	  Annika	  Westerlund	  och	  Indy	  309,5	  poäng	  (spår)	  
2013	  års	  Bästa	  brukshund	  Lägre-‐Elit	  –	  Annika	  Westerlund	  och	  Indy	  –	  3	  uppflytt,	  1	  godk	  elit	  och	  1	  
certpoäng.	  
2013	  års	  Bästa	  lydnadshund	  III-‐Elit	  –	  Susanne	  Martinez	  och	  Pebbels	  –	  fem	  bästa	  1.a	  pris	  i	  lkl	  Elit	  
279,5-‐295,5	  poäng	  
	  
	  

• Championatstipendium.	  
	  
De	  ekipage	  som	  når	  championat	  i	  bruks	  eller	  lydnad	  erhåller	  ett	  stipendium	  på	  999	  kr	  att	  använda	  för	  
sin	  vidareutveckling.	  Stipendiet	  kommer	  att	  delas	  ut	  första	  gången	  vid	  årsmötet	  i	  februari	  2014.	  
Sv	  Lydnadschampion	  2013	  -‐	  Susanne	  Martinez	  och	  Pebbels	  
Sv	  Lydnadschampion	  2013	  –	  Kerstin	  Ivarsson	  och	  Prime	  
	  

• Träningstävlingar	  –	  (Susanne	  Persson)	  
	  
I	  samband	  med	  egna	  lydnadstävlingar	  har	  vi	  anordnat	  träningstävlingar	  främst	  för	  klubbens	  egna	  
tävlingsekipage.	  Vi	  har	  också	  haft	  träningstävlingar	  i	  samarbete	  med	  andra	  klubbar	  under	  hösten.	  
(SoSu,	  Värmdö,	  Järfälla,	  Tyresö,	  Nacka	  och	  Lidingö).	  Nacka	  arrangerade	  den	  första	  den	  20	  oktober	  i	  
Velamsunds	  ridhus.	  
	  

• Tävlingslydnadsjour	  –	  
Varannan	  måndag	  under	  våren	  och	  hösten	  har	  sektorn	  ansvarat	  för	  tävlingslydnadsjouren.	  
Bemanning	  och	  annan	  planering	  har	  främst	  skötts	  av	  Susanne	  Persson	  och	  Susanne	  Martinez.	  
	  

• Tävlingssekretariat	  –	  Åsa	  Lundbergh	  
	  
Allt	  som	  har	  med	  anmälningar	  till	  tävlingar,	  pm,	  SBK-‐tävling.	  	  
	  

• Sponsring	  –	  Karin	  Romdahl	  och	  Helena	  Högberg-‐Holm	  
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Kontakt,	  samordning	  och	  planering.	  2013	  års	  priser	  vid	  Nacka	  Cup	  var	  enastående.	  Tack	  alla	  
sponsorer!	  
	  
Alla	  lydnads-‐	  och	  bruksprov	  sponsras	  av	  ProPlan	  vilket	  gör	  att	  vi	  kan	  dela	  ut	  generösa	  och	  
uppskattade	  foderpriser	  vid	  varje	  tävlingstillfälle!	  
	  
	  
	  

Web	  

Web	  har	  under	  året	  underhållet	  sidan	  och	  efter	  en	  rysk	  spamattack	  bytte	  klubben	  domän	  från	  	  
nackabk.com	  till	  nackabk.nu.	  	  Ett	  dokumentbibliotek	  för	  Lydnad	  Bruks	  har	  skapats.	  

	  

	   Rally	  

Verksamhetsberättelse	  Rallylydnad	  2013	  

Många	  medlemmar	  har	  varit	  aktiva	  i	  rallylydnad	  och	  flera	  Nackaekipage	  har	  tävlat.	  

Det	  har	  inte	  funnits	  någon	  ansvarig	  för	  sektorn	  under	  året.	  Trots	  detta	  har	  vi	  haft	  en	  relativt	  
stor	  aktivitet	  och	  ett	  flertal	  medlemmar	  har	  hjälpts	  åt	  att	  ansvara	  för	  rallyjouren	  på	  
måndagar.	  

I	  början	  av	  december	  höll	  Åsa	  Lundberg	  en	  informationskväll	  om	  de	  nya	  reglerna	  och	  
momenten	  som	  gäller	  from	  2014-‐01-‐01.	  

KM	  hölls	  i	  juni	  tillsammans	  med	  agility	  och	  lydnad.	  Klubbmästare	  2013	  blev	  Cattis	  Sandin	  
med	  Ludde.	  

På	  DM	  i	  augusti	  deltog	  tre	  ekipage	  från	  Nacka	  BK	  bäst	  av	  dessa	  placerade	  sig	  Cattis	  Sandin	  
med	  Kiwi	  på	  delad	  3:e	  plats.	  

Ett	  ekipage	  från	  klubben,	  Cattis	  Sandin	  och	  Ludde,	  kvalificerade	  sig	  till	  SM	  i	  rallylydnad	  och	  
kom	  på	  27:e	  plats	  av	  41	  startande.	   	  
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Tjänstehundssektorn	  

Sektorn	  har	  haft	  ett	  passivt	  år	  men	  har	  flera	  intressanta	  ingångar	  till	  2014.	  

	  

	  

Styrelsen	  vill	  framföra	  ett	  stort	  tack	  till	  funktionärer	  och	  aktiva	  medlemmar	  för	  den	  tid	  och	  det	  arbete	  som	  
nedlagts	  under	  det	  gångna	  året.	  

Styrelsen	  vill	  även	  tacka	  Nacka	  BK:s	  sponsorer	  för	  välvilligt	  stöd	  under	  året.	  

Nacka	  i	  februari	  2013.	  

	  

	  

Annette	  Ståhl	   	   Susanne	  Holm	  	   	   Catharina	  	  Sandin	  
Ordförande	   	   Vice	  Ordförande	   	   Kassör	  

	  

	  

Åsa	  Hallgren	   	   Kia	  Lundell-‐Sörberg	   	   Patrik	  Gunarsson	  
Ledamot	   	   Ledamot	   	   	   Ledamot	  

	  

	  

Carin	  Segerholm	  
Sekreterare	  
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